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Grega Smole
Nadaljuje z odličnimi 
borbami, 12. februarja 
pa bo na sporedu verjet
no borba kariere, ko se 
bo na Nizozemskem po
meril za naslov svetov
nega prvaka! Srečno!

Nada Pepelnak
Podžupanja seje udele
žila Dneva nogometa, 
katerega je organiziral 
NK Trebnje in klubu 
izrazila vso podporo pri 
delovanju in izgradnji 
nogometnega igrišča.

Alojz Ratajc
je po mnenju SD glav
ni krivec za slabo delo 
Nadzornega sveta 
Občine Trebnje, mno
gi pa menijo, da je za 
to krivo njegovo prija
teljevanje z županom!

"Včeraj" obnovljena telovadnica je že danes v katastrofalnem 
stanju! Bomo od izvajalcev znali zahtevati tisto, kar smo plačali?
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Drsališče in oživljanje 
mestnega jedra PREJELI SMO

Občina Trebnje seje tudi letos odločila, da na podlagi pozitivnih izkušenj iz 
preteklih let, postavi drsališče na prostem pri trgovskem centru Mercator. Že 
v nekaj prvih nekaj dneh seje izkazalo, da je kljub nenavadno visokim tempe
raturam, ki niso najboljše za izdelovanje ledu, obisk zelo dober.

Dosedanje izkušnje vse
kakor kažejo, da se je drsa
lišče na prostem prijelo tako 
med Trebanjci, kot tudi oko
ličani. Na trebanjsko drsa
lišče ne prihajajo samo Tre
banjci, temveč tudi drsalci iz 
okoliških krajev (Mirna, 
Šentrupert, Mokronog, Ve
liki Gaber, Žužemberk, celo 
iz Novega mesta,...).

Če samo pomislimo, koli
ko je bilo nasprotovanj in 
celo posmehovanj v treba
njskem občinskem svetu, ko 
je pred 8 leti DROTpredla
gal, da bi se za popestritev 

decembrskih dni v Trebnjem postavilo drsališče, je sedanji rezultat še toliko bo
lj vreden. Vztrajnost DROT-ovcev se je izplačala in
danes lahko resnično uživamo na ledu, tako rekoč, ______________________
skoraj ves adventni čas in celo do konca novoletnih 
praznikov.

PIVHIU AS, Manin DtrstKnieh tu. Prelesje M, Šentrupert • Gsm: 041411 ISO • mlotebooluom/PivnitaAs
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VABljEM NA PLB OB ŽIVI GlAŠBI
21.1. -Ansambel DOLENjl FANTJE m
28.1. -Ansambel EFEKT m
4.1- Ansambel POGLED (m
11.1- Ansambel NEBO Mn VALENTINOVO
18.1- Ansambel POGUM mu)

ZA VARNO POT DOMOV |E NA V0l|0 TAKI KURENT - OTI 607 707

Kljub temu, da gre za uspešen projekt, želim iz
postaviti dve zadevi za premislek... (nadaljevanje 
na strani 10)

Vsekakor so zadovoljni obrazi otrok najboljše 
plačilo za trud in napore vsem, ki se trudijo s tem 
projektom. S tem razmišljanjem želim le opozoriti 
na bolj racionalno zapravljanje proračunskega 
denarja, predvsem pa na to, da vsi skupaj pripo
moremo, da z različnimi prireditvami omogočimo, 
da oživimo naše mesto oz mestno jedro. Komisija za 
oživitev mestnega jedra pri KS Trebnje pripravlja 
načrte za oživljanje našega mesta. Preko 80 dru
štev iz naše krajevne skupnosti smo povabili k sode
lovanju in že kmalu bomo predstavili naše načrte. 
Morda pa naslednje leto le pričakamo novo leto v 
parku z baletno predstavo Labodje jezero na ledu 
in tekmovanjem za pokal mesta Trebnje v curlin-

8U' trs
Naj (za)živi naše mesto Trebnje!

• PVC OKNA IN VRATA
• ALU VRATA IN OKNA
• KRPAN ŽALUZIJE
• ROLETE IN KOMARNIKI
• ZIMSKI VRTOVI
• OKENSKE POLICE IN 

ZAKLJUČNA DELA

www.cugelj.si
POSLOVNA ENOTA ( ( [e
Ivančna Gorica
Stantetova 10,1295 Ivančna Gorica 
tet.: 01/7878535. faks: 01/7807868 
e-pošta: info@cugelj.si
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ZELO UGODNE CENfc 
FRIZERSKIH STORITEV
■ moško striženje. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .6,00€ do 9,00C
■ striženje, fen frizura z dodatki.... 20,SOC do 23,50€
■ barvanje komplet. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .32,SOC do 38,SOC

AW(/A;
Od 1. do 5. februarja imate upokojenci 5% popusta

iKI SALON GLORIA
■ TREBNJE (TC SPAR): 07/30-46-748, 031/668 355 

pon, tor, čet, pet 8-19, sob 8-13, sreda ZAPRTO
■ VELIKI GABER: 07/30-46-444, 051/740 438 

tor, sre 7-14, čet, pet 13-19, sob 7-13

Vsa dela izvajamo 
kvalitetno in po ugodnih cenah

Se priporočamo!

“OBVEZNO AVTOMOBILSKO 
ZAVAROVANJE,,

HITREJE DO BONUSA
- če v preteklem letu niste 

imeli škode napredujete 
za SEm bonusa

-odMdoEfilM
bonusa v štirih letih

Popust tudi na gasilce, mlade družine, vozniške

IZKUŠNJE, STAROST VOZNIKA, ŠTEVILO ZAVAROVANIH 
VOZIL IN PAKETNI POPUST NA VEČ ZAVAROVANJ

NOVO V TREBNJEM!
VETEKS
Industrijska prodajalna 

hišnega tekstila

AKCIJA!

Barbara Veselič s.p., 
Gubčeva 7a, Trebnje 

(za gostilno Pavlin)
Del. čas: od 9. do 17. ure, 

sob. od 8. do 12. ure

I *

• JOGI RJUHE (flanela)
že od 6,90€

• POSTEUNE GARNITURE 
flanela, krep) že od 11,65€

GOSPODINJSKI DN
Izkoristite ugodnosti, katere vam bomo nudili 

v času gospodinjskih dnevov od 20.1. do 10.02.2012

' VZMETNICE in POSTEUE,
1 HIŠNI TEKSTIL (brisače, prešite odeje, vzglavniki, posteljnina, 
odeje in pregrinjala, kuhinjski tekstil,...),
ZAVESE (izdelamo po meri),... 'n vec'

Vabljeni v industrijsko prodajalno hišnega tekstila, kjer vam ponujamo 
najboljše izdelke po ugodnih cenah. Vse blago je IZDELANO V SLOVENIJI. 

Nahajamo se v centru Trebnjega, za gostilno Pavlin. Vabljeni!lecmrojc@gmail.com ali 041 744 026



MIZARSTVO
Andrej Gospodaric s.p., Obrtniška ulica 31, Trebnje

MIZARSTVO: 041966 661 - TAPETNIŠTVO: 031882 686
www.informacija.net/tapetnistvo-mizarstvo-agoles

- izdelava pohištva (kuhinje, vrata, dnevne sobe,...)
- izdelava in prenova sedežnih garnitur, 

kuhinjskih kotov in stolov
- vrtno pohištvo, dekorativne blazine, tabureji
- izdelava in prenova blazin v prikolicah in avtodomih
- tapeciranje vrat , . .Se priporočamo! Tapetništvo
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ROKOMETAŠA
S SLIKE

SLUŠNA
KOŠČICA

NEUMNEŽ,
TEPČEK

REKA NA 
MEJI MED 

KITAJSKO IN 
SND

KRATKA
ŠAUIVA

ZGODBICA,
VIC

USKLAJENOST

SPOJ ROKE 
STRUPOM

HRV. IGRALKA 
NINA IN 

HRV. IGRALEC 
MILAN

ZNANA
NEMŠKA

PEVKA
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POKRAJINA 
V ZAHODNI 
SLOVENIJI

PLOŠČA ZA 
RAZSTAVNE 
PREDMETE

PRIPADNIK
NEMŠKEGA
PLEMENA,
GERMAN

CERKVENI
ZBOR

AVT. OZNAKA 
ZA KOPER

VOLNENA 
AU SVILENA 

OVRATNA 
RUTA

OSEBNI
ZAIMEK

RIBJE
JAJČECE

DVORANA ZA 
PREDVAJANJE 

FILMOV

IME
IGRALKE
COLLINS

(DINASTUA)

INDUSTRUSKO 
IME ZACIKLO- 

HEKSANON

SLOVENSKA 
AGENCUA 
ZA OKOLJE

Po koncu del bomo zamenjali 
zaščitno ograjo na nekdanji HI in 
zgodba bo zaključena!

V prejšnji številki smo - na apel bralca - pisali o poškodovani ob
voznici, HI, ki še zgrajena ni, pa je že poškodovana. Na pismo bral
ca se je odzvala bralka Marija, ki pravi, da je skrb bralca - če bomo 
to plačali davkoplačevalci - popolnoma odveč. Navajamo odgovor 
oz. razlago bralke Marije, ki seje - kot kaže - našla v članku.

"Kol lastnica gozda vas obveščam, da zaradi novozgrajene in težko 
pričakovane avtoceste nimam več urejene poti do gozdne parcele, ki le
ži tik ob stari cesti, nekoč imenovani HI. Po nasvetu pristojnih služb in 
zaradi same varnosti smo bili primorani na sporni parceli drevje nujno 
odstraniti še pred ponovnim 
odprtjem HI. Ob spravilu 
lesa je seveda prišlo do poš
kodb obcestne varovalne 
ograje, katere pa ni mogoče 
sanirati, zato smo takoj ku
pili nove elemente zaščitne 
ograje. Zavedam se, da kot 
lastnica gozda nosim odgo
vornost za povzročeno ško
do, ki je nastala ob spravilu 
lesa - tudi brez vašega obve
stila. Gozdnih del še nismo 
dokončali, saj moramo po
žugati še preostala označe
na drevesa. Vsekakor bomo 
dela dokočali pred ponov
nim odprtjem ceste, predvi
doma do sredine februarja. Po koncu del zamenjamo še zaščitno ogra
jo in zgodba bo zaključena. Bralcu pa kar sporočite, da je njegova skrb 
povsem odveč."

Hvala gospe Mariji za razlago, kakor tudi bralcu, daje opomnil na za
devo. (gs)

Bralka pravi, da bodo po koncu del zamenjali 
ograjo in da je skrb bralca popolnoma odveč. 
Mi pa se mu vseeno zahvaljujemo za opazko, 
saj menimo, da s tem ni želel popolnoma nič 

slabega.

V Orlaki našli naboj in 
mini iz II. svetovne vojne

V sredo, 4. januarja 2012, ob 8.40 sta pripadnika Dr
žavne enote za varstvo pred neeksplodiranimi bojnimi 
sredstvi v naselju Orlaka (KS Sela pri Šumberku) od
stranila in shranila do uničenja pehotni naboj, kalibra 
7.9 milimetra, nemške izdelave ter dve minometni mi
ni, kalibra 45 milimetrov, italijanske izdelave. Nevarne 
najdbe so ostanek druge svetovne vojne. (ReCONM)

CESTA ZA NAVEZAVO NA IMIRNSKO DOLINO BO 
ODPRTA PREDVIDOMA DO SREDINE JULIJA 2012

Tik pred zaključkom redakcije smo prejeli sporočilo iz DARS-a, da 
je odločitev o oddaji del izgradnje navezave Mirnske doline na avto
cesto Pluska-Ponikvc pravnomočna. Pogodba bo sklenjena z novo
meško družbo CGP d.d., za vrednost 2.752.063,35 EUR brez DDV. 
"Pogodba bo podpisana v kratkem. Sedaj bomo posredovali izbrane
mu ponudniku obvestilo o izboru, najprej pogodbo podpiše izbrani 
ponudnik, nato še DARS d.d. kot naročnik. Izvajalec bo uveden vdelo 
predvidoma do sredine februarja. Pogodbeni rok za dokončanje je 
150dni od uvedbe izvajalca vdelo, "so nam sporočili iz DARS-a.

Glede na navedeno lahko zapišemo, da sc bomo po obvoznici mi 
mo Trebnjega vozili že konec julija letos, (gs) ^ y\>N IA
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Alarm trgovine Kik okoliškim 
prebivalcem pokvaril božični večer!

»Včasu, ko nimamo nikjer več miru, si le-tega želimo vsaj na Sveti večer. 
Vendar le-tega bližnji prebivalci trgovine Kik na Obrtniški ulici letos nismo 
imeli. Vsoboto, 24. decembra 2011, približno ob 23.40 uri, seje sprožil alarm v 
tej trgovini. Čez približno 5 minut je prispel uslužbenec službe za varovanja in 
izklopil svetlobni signal alarma (ali pa se je sam). Zvočni signal alarma pa je 
ostal prižgan. Čez pol ure so prispeli policisti, malo pogledali okrog stavbe in 
odšli. To se je ponovilo še nekajkrat preko noči. Ob 8.45 uri zjutraj pa so konč
no našli nekoga, da je prišel ugasniti to presneto reč. Mislim, da je odveč go
voriti, da je ob takšnem hrupu nemogoče spati. Ne morem verjeti, da so vse pri
stojne službe potrebovale 9 ur, da so ugasnili alarm. Me ježe imelo, da bi šel, 
pristavil lestev in s sekiro stolkel to škatlo s stene«, je ob 8.55 uri naslednji dan 
zapisal naš zvesti in tokrat zaspani (kot je sam zapisal) bralec, katerega podatki

so nam znani.

Nerodna reč. Pravza
prav je pri vsem tem res 
čudno predvsem to, kar ne 
more verjeti tudi bralec, 
da kar 9 ur nihče ni mo
gel ugasniti alarma. Obr
nili smo se na PU Novo 
mesto, z vprašanjem - kaj 
so policisti ugotovili ter 
če bodo zoper podjetje 
Kik, ki je z alarmom kr
šilo JRM (javni red in 
mir) ukrepali in kako.

»Minuto po polnoči, 
dne 25.12.2011, smo bili na

Ni .
interventno številko 113 obveščeni, da se je v trgovini KIK v Trebnjem sprožil 
alarm, kar med drugim moti bližnje stanovalce pri nočnem počitku. V dveh mi
nutah po obvestilu so bili na kraju trebanjski policisti, ki po pregledu zunanjosti 
objekta znakov vloma niso ugotovili. O sproženem alarmu so obvestili odgo
vorno osebo podjetja. Zvočni signal alarma se je prožil še nekaj časa, saj smo 
na številko 113 prejeli klic o tem še okoli pol četrte ure zjutraj. Ker drugače ni 
šlo, smo aktivirali tudi dežurnega električarja, ki pa ni imel dostopa do rezer
vnega sistema napajanja alarmnega sistema, da bi ga ugasnil. Policisti so pre
verili okoliščine in podjetju oziroma odgovorni osebi v skladu z zakonom o po
liciji izrekli opozorilo! Aktivnosti in željo po večji varnosti premoženja z alar
mno napravo ne štejemo kot namerno kršenje javnega reda in miru oziroma 
to zagotovo ni bil njihov namen. Bo pa dogodek zagotovo vplival na to, da bodo 
svojo alarmno napravo v prihodnje vzdrževali oziroma upravljali tako, da ne bi 
prihajalo do takšnih neljubih dogodkov«,}e ekskluzivno za Cajtng.com zapisal 
Robert Perc, vodja OKC, višji policijski inšpektor II.

Ko smo odgovor policije posredovali našemu bralcu ter ga povprašali za 
mnenje, je bil le-ta že veliko bolj miren. Seveda, čas še vedno celi vse rane, od 
neljubega dogodka pa je minilo že kar 5 dni ... »Seveda sem se pomiril, saj ni 
tako hudo, tisto noč oz, jutro pa sem bil kar besen«, je uvodoma dejal, nato pa 
znova dodal, da se mu zdi čudno, da služba, ki izvaja varovanje, ne more izklo
piti alarma. Kaj pa če bi bil vodja trgovine, ki ima kode, recimo na smučanju v 
tujini. Upam in verjamem, da se kaj takšnega ne bo več ponovilo. Sicer bom 
verjetno pristavil lestve na zid pod sireno in jo z macolo utišal«, )e še dejal bra
lec iz Obrtniške.

Upamo seveda, da ni mislil resno, kajti s svojim dejanjem bi si prislužil ka
zensko ovadbo. Tudi mi smo prepričani, da bodo v Kiku imeli alarmne nap
rave bolj pod nadzorom. Vse je za nekaj dobro, pravijo. Vsekakor pa tudi ne 
bi škodilo, če bi Kikovci okoličanom, ki so tisto noč trpeli, skupaj z opraviči
lom ponudili še neko odškodnino. Že drobna pozornost bi, smo prepričani, 
zalegla... za boljše sosedske odnose! (gs)

PIP d.o.o. je v Trebnjem vzpostavil 
brezplačno javno WI FI točko

Konec decembra je podjetje za informacijsko tehnologijo PIP d.o.o. 
Trebnje vzpostavilo brezplačno javno WI FI točko, ki se imenuje pipa tre- 
hnje in omogoča tistim, ki se nahajajo v krogu cca 200m od njihove pisarne 
ali bolj razumljivo od avtobusne postaje v Trebnjem, da se brezplačno po
vežejo na internet.

Po besedah šefa podjetja PIP Janka Ruglja seje možno na omrežje povezati 
nekje od Gostilne Šeligo na vzhodu do Trgovine Kresal na zahodu ter od šol
skega igrišča na severu do trebanjskega gradu na jugu, kar je približno 200-

metrski krog od oddajne postaje na 
trebanjski avtobusni postaji. PIP 
je tako poskrbel, daje center Treb
njega pokrit z brezplačnim dos
topom do interneta.

Kot je še povedal Rugelj je v 
naslednji fazi predvidena posta
vitev nove oddajniške antene na 
zgradbi Elektra Ljubljana z ena
ko močjo, kar bi zagotovilo signal 
od Gostilne Šeligo vzhodno po 
Gubčevi cesti proti Kmetijski za
drugi Trebnje. (dsj

7?<r?
BoP d.o.o

teh 031 794 429 
e-mail: itlfO@bop.Si

BoP d.o.o., razrez in prodaja lesa 
Zagorica pri Dobrniču 7 

8211 Dobrnič

RAZREZ IN PRODAJA LESA
Nudimo vam vse oblike žaganega lesa in prevoz!

==5 M
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www.bop.si

ry*SC-KKMEI I
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PSC Marjan Krmelj s.p.
07/3481450 • 040/204 804

AKCIJA V JANUARJU

45%
Akumulator Topla 
že od 52,74€
(+ darilo)

popusta na vžigalne 
in grelne svečke, 
akumulatorje, 
vžigalne kable in 
tuljave, metlice 
brisalcev in zimski 
vitrex.
Popust velja za nakup 
navedene opreme za 
vse znamke vozil.

servis@psckrmelj.si • www.psckrmelj.si

dana"
industrijska prodajalna 
Glavna cesta 37, Mirna 
Tel.: 07/34-34-290, fax: 34-34-291 
Gsm: 041/844-488 DELOVNI ČAS: pon.-pet. 7-18H, sob. 7-13H

► PIJAČA II. KVALITETE 
OBČUTNO CENEJŠA!

► POPUST PRI NAKUPU VEČJIH 
KOLIČIN-ZA RAZNE 
PRIREDITVE, ZABAVE,...
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V vrtcu Sončnica v Velikem Gabru 
so vstopili v svet vil in vilincev

Strokovne delavke vrtca Sončnica pri OŠ Veliki Gaber smo otroke v 
prazničnem decembru popeljale v čudoviti pravljični svet. S pomočjo 
pravljic o vilah in vilincih so otroci vstopili v svet domišljije, ki nudi nešteto 
možnosti za ustvarjanje in doživljanje na vseh področjih.

Akterji, ki so otroke popeljali v svet vil in vilincev.V petek, 16.12.2011, smo 
povabili v vrtec otroke in starše na prednovoletno srečanje. V programu so nas
topili otroci Cici pevskega zbora našega vrtca, ki ga vodita mentorici Petra 
Pograjc in Vanja Slak. Skupina prizadevnih mamic v sestavi Katarina Zajc, 
Martina Travnik, Angelca Trlep, Simona Reberšak, Ksenija Grošelj in na

ša vzgojiteljica Barbara Matjaž, so nastopile v lutkovni predstavi. Vila, kije 
nastopala v predstavi, je vse prisotne povabila v Vilinsko vas, v katero se je

spremenila šolska telo
vadnica. Otroci in starši, 
ki so se v velikem številu

nico, šolo, čevljarno in ra
zlične ustvarjalnice.

Ko so si otroci s po
močjo staršev izdelali 
pripomočke in vilinska 
oblačila, so se podali v 
čarobni vilinski gozd, v 
katerem je bilo slišati 
zvoke iz narave poveza
ne s svetlobnimi efekti. 

Ob gozdu sta stali veliki lutki vila in vilinec, ki soju s pomočjo odraslih okrasili 
otroci. Med nami bosta še ves praznični čas.

odzvali našemu povabilu, 
so obiskali vilinsko knjiž-

Ob odhodu so otroci zavrteli še kolo sreče, kije vsakemu otroku prineslo do
bitek. Vse dobitke smo pripravile in izdelale strokovne delavke vrtca. Da pa ni 
nihče ostal žejen in lačen, jih je v vilinski slaščičarni čakalo sladko preseneče
nje. Postregli smo s pecivom in naravnim sokom iz pomaranč in limon. Vse 
smo napekli in pripravili po igralnicah skupaj z otroki. Pa naj še kdo reče, da ni 
to res Čarobni Čas! (Vzgojiteljica: Martina Molel

Borut Antonič s.p. 
Dolenja vas i, Velika Loka 
07/348-92-24,041/748-495

• brušenje,lakiranje ali oljenje parketa
• nabava in polaganje masivnega parketa
• nabava in polaganje gotovih parketov
• nabava in polaganje PVC podov
• velika izbira gotovih parketov

Uradna otvoritev masažnega 
studia Le manual uspela!

V petek, 16. decembra 2011, je v popoldanskih oz. večernih urah v prostorih 
novega masažnega studia Le manual potekala slavnostna otvoritev. Sedaj tu
di uradna. Med obiskovalci je bilo moč zaslediti številne znane osebnosti iz 
sveta športa, filma, glasbe, teatra in tudi podjetništva, kar pomeni, daje lastnik 
studia Žiga Žganjar kot maser zelo cenjen tudi med takoimenovanim - slo
venskim jet-setom. Seveda seje otvoritve udeležilo tudi veliko domačinov, 
prav vsi pa so si bili enotni, da gre za nedvomno veliko pridobitev za naš kraj. 
Uradni del, katerega seje udeležilo okoli 80 ljudi, je potrajal nekje do 9. ure 
zvečer, nato pa se je 
fešta razvnela. Naj
bolj vztrajni so vz
držali do 3. ure zju
traj.

Masažni studio 
Le manual je torej 
sedaj tudi uradno 
„zalaufal“, tako da 
ste vsi vabljeni nad 
kavarno Julija na 
razvajanje. Ali kot 
pravi Žiga - ne do
volite, da vas (šele) 
bolečina spomni, 
da je potrebno nare
diti nekaj zase! (gs)

Športne Vragolije "SMUČKAM” je otroški zimski program. Namenjen je vsem 
otrokom med 7. in 14 letom, ki želijo aktivno preživeti svoje zimske počitnice 
in se poleg vse zabave naučiti smučati oz. deskati na snegu.

Smučali bomo med FEBRUARSKIMI POČITNICAMI na Soriški planini in sicer 
od 21.02.2012 do 25.02.2012 (od torka do sobote). Prostih imamo 36 mest.

5-dnevni program Športnih Vragolij vključuje:
- prevoz na relaciji Trebnje - Soriška planina - Trebnje
■ nastanitev v brunarici TC Soriška planina (2 in 3 posteljne sobe s kopalnico)
■ 4 x polni penzion in neomejena količina čaja oz. osvežilnih napitkov
■ 5 - dnevna smučarska vozovnica . . uji
• dodatno zdravstveno zavarovanje i.: ^ L«:i
■ 5 - dnevni program šole smučanja in LflflSK Ij igjog Z n3nl
■ zaključna sobotna smučarska tekma hodit6

Info: grega.brzin@gmail.com 031 286 619
S prijavo ste deležni 

posebnih ugodnosti v trgovini 
KOALA v Ivančni Gorici.
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Žive jaslice na ranču Aladin na 
Gomili si je ogledalo preko 500 ljudi

Dan po Božiču, 26. decembra 2011, se je na Gomili na tamkajšnjem ran
ču Aladin zbralo preko 500 ljudi, ki je uživalo v prvi uprizoritvi živih jaslic 
v naših krajih. Zbranim so se predstavili igralci iz Češnjic pri Šentvidu pri 
Stični, božične pesmi so zapeli domači pevci in pevke, pika na i pa so bile 
seveda živali, ki domujejo na ranču Aladin - na čelu s kameljim samcem

Aladinom.

Lastnik ranča, Damjan 
Županje bil nad obiskom 
presenečen. »Pričakoval 
sem 100, morda 200 ljudi, 
pa že to je bilo, se mi zdi, 
precej optimistično raz
mišljanje. Seveda sem za
dovoljen, prezadovoljen, 
zato bi izkoristil prilož
nost in se vsem zahvalil 
za obisk, saj ste nam s 
svojo podporo pokazali, 
da smo na pravi poti«, 
uvodoma pove lastnik 

ranča, nato pa obiskoval
cem nameni tudi opravičilo. »Ker nisem pričakoval tolikšnega obiska, nisem 
imel pripravljenega tako velikega prizoriščnega prostora, zato so nekatere st
vari izpadle slabše, kot bi lahko. Za ta kiks se obiskovalcem opravičujem. Za 
drugo leto bom absolutno poskrbel za večjo osvetlitev in še boljše ozvočenje, 
da bodo lahko več videli in slišali tudi bolj oddaljeni«, še pove Zupan.

Te dni, tedne in mesece 
ranč Aladin sameva, obi
ski so bolj redki, živali 
počivajo. Bo pa zato spet 
nekoliko bolj živahno 
spomladi. »Ne bom pos
tavljal točnega datuma 
odprtja ranča, ker danda
našnje vreme rado prese
neti. Če bo dovolj sončno 
oz. suho, bomo odprli 
marca, sicer pa aprila«, 
še pove Zupan, eksklu
zivno za bralce Cajtnga 
pa razkrije skrivnost. Ra
nč Aladin bo namreč dobil
nove stanovalce. »Že spomladi prihajajo k nam nove živali - lame, nanduji in 
severnijeleni ...paše kup drugih živali je v načrtu ... zato že sedaj vabim naše 
sokrajane, predvsem tiste najmlajše, na obisk. Dobrodošli pa so seveda tudi vsi 
drugi«, zaključi z vabilom naš pogovor Damjan Zupan. (gsj

Ali ste za to, da Občina subvencionira 
varstvo staršem otrok, ki niso dobili 
varstva v Vrtcu?

■ da
■ ne

Anketa je potekala na spletnem portalu 
www.cajtng.com od 19.11.2011 
do31.12.2011.N=119

Ansambel Šantej izdal prvi 
samostojni album, marca koncert!

Šentrupertski Ansambel Šantej, katerega sestavljajo brata Denis in Roky 
ter njuna sestra Maja Šantej, je pred dobrim tednom izdal svoj prvi glasbeni 
projekt z naslovom Mladi smo, mladi. Na albumu, kije izšel pri dolenjski za

ložbi Muki records, se naha
jajo skladbe Vozovnica v eno 
smer, Z vetrom, Vonj po jut
ru, Ta ljubezen muhasta, Ne 
zakaj, ne zato, Popoln dan, 
Nagn se nazaj, Ti zna'vzeti in 
že omenjeni Mladi smo, mla
di ter remix.

Prvi projekt jim je dal no
vega zagona za delo, tako da 
že pridno ustvarjajo nove sk
ladbe. Rezultate svojega 
dela bodo predstavili na ko
ncertu, ki bo sovpadal z ma
terinskim dnem, 25. marca v 
novi ŠD v Mokronogu, fgs)

ZAKUUČNA GRADBENA DELA - PREVOZI v

GRADAAGMIC
Peter Agnič s.p. 
Majcnova 4, Trebnje 
Tel: 07/30 44 752, 
Gsm: 041618 975

izvedba z najkvalitetnejšimi materiali in garancijo

ZIMSKI POPUSTI

Halo beton <Uo. ima številne zadovoljne stranke no področju betona. Noše glavne 
prednosti so poznavanje delo z neizkušenimi kupci, svetovanje za vos najprimernejše 
sestave betona in dostavo v dogovorjenem času. Odločite se za betonarno Trebnje!

Pomilutiiitenifiliatfl kokoi/osii

ZAG

BETONARNA TREBNjt
1«

Halo beton dM, Podjetniško ulita URIBNjE - www.holobeton.si - halobeton@gmoil.tom

Izbira pravega računovodskega 
servisa je lahko vaša 
najpomembnejša odločitev!
• Ponujamo vam objektiven pogled na vaše 

poslovanje in svetujemo korake za 
njegovo izboljšanje.

• Prenos računovodstva je enostaven 
in možen kadarkoli med letom.
Konec leta pa je vendarle priložnost 
za nov začetek. Razmislite! >5*6

K [TRPI mimmnm
FINANČNI INŽENIRING ^J2Q322ZZ9iFINANČNI INŽENIRING

Trebnje, Studenec 32
PE Novo mesto, Kolodvorska 4 www.kerfin.eu I lnfo@kerfin.eu
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Pričakujemo, da bo že letos izgrajeno 
novo nogometno igrišče v Trebnjem

Dobri dve leti je minilo, odkar smo v Trebnjem ustanovili Nogometni 
klub Trebnje. V prvih letih smo uredili vse potrebne birokratske zadeve, 
da je klub začel tudi formalno delovati, hkrati pa smo postali tudi člani 
MNZ Ljubljana in tako od letos naši cicibani že tekmujejo v državnem 
tekmovanju.

Letos avgusta smo tako uspešno organizirali prvi nogometni tabor, de
cembra pa smo svoje delovanje predstavili tudijavnosti na Dnevu odprtih 
vrat NK Trebnje, ki smo ga poimenovali Dan nogometa. Organizirano 
vadbo nogometa tako redno obiskuje skoraj 60 otrok v starosti med 7 in 10 
let, katere vadi 6 vaditeljev - trenerjev, kar nas že sedaj, po dobrih 4 mese
cih organizirane vadbe, uvršča med največje športne kolektive v občini 
Trebnje. Povezali smo se tudi z OŠ Trebnje, kije na našo pobudo že z začet
kom tega šolskega leta pričela z nogometnim krožkom za najmlajše (otro
ci stari 6 in 7 let), kar bo dobra osnova za nadaljnjo vadbo teh otrok v na
šem klubu.

Poleg osnovnega namena, organizirane nogometne vadbe, pa je bil prvi 
cilj NK Trebnje ta, da smo pobudniki izgradnje nogometnega igrišča v 
Trebnjem. NK Trebnje je verjetno edini nogometni klub v Sloveniji brez 
svojega nogometnega igrišča (trenutno imamo v najemu zasebno nogo
metno igrišče na Blatu pri Trebnjem), verjetno pa je tudi Občina Trebnje 
največja občina v Sloveniji brez nogometnega igrišča.

Že konec leta 2009 in v začetku leta 2010 smo opravili številne sestanke 
na Ministrstvu za šolstvo in šport glede možnosti sofinanciranja izgradnje 
nogometnega igrišča. Po tem smo naslovili pobudo na Občino Trebnje po 
izdelavi idejnega projekta za izgradnjo nogometnega igrišča v Trebnjem. 
Idejni projekt je bil nato izdelan februarja 2010. V vmesnem času smo tudi 
opravljali in opravili razgovore s skoraj vsemi lastniki parcel v Trebnjem, 
kjer bi bilo možno po prostorskem planu umestiti nogometno igrišče. Za 
vsako parcelo smo poleg lastništva, preverili tudi možnost umestitve to
vrstnega športnega objekta glede na ostale potencialne ovire pri izgradnji 
(velikostparcele, arheologija, poplavno območje...).

Glede samega dovoljenja 
za izgradnjo igrišča smo pred 
časom opravili tudi razgovor 
na Upravni enoti Trebnje. Na 
koncu smo ugotovili, da je 
najboljša in najprimernejša 
lokacija za izgradnjo nogo
metnega igrišča v Trebnjem v 
Prapročah, kjer je bito nekoč 
strelišče. Takoj smo pristopili 
k realizaciji tega našega pla
na in o tem obvestili vodstvo 
naše občine.

Pošiljamo vam našo vlogo 
za najem parcele (objavlja
mo jo na Cajtng.com, op.a.), 
ki smo jo konec decembra na
slovili na lastnika parcele, 
Občino Trebnje. V sodelova
nju s starši otrok, našimi spo
nzorji in vodstvom kluba smo 
pripravljeni sami, z volon
terskim delom izgraditi no
gometno igrišče, od Občine 
želimo le, da nam da parcelo 
v brezplačni najem za daljše 
časovno obdobje. Naša pri
zadevanja je že pred časom 
podprla tudi KS Trebnje.

Ker smo v vlogi zelo nata
nčno opredelili vse postopke 

in predhodno opravili vsa potrebna preverjanja glede same izgradnje no
gometnega igrišča, je bil odziv Občine Trebnje pričakovano hiter, saj de
jansko ni več nikakršnih ovir, da ne bi realizirali ta projekt. Predstavniki 
Občine Trebnje so nas te dni obvestili, da tudi oni podpirajo naša priza
devanja. Po njihovih zagotovilih bomo lahko v zelo kratkem času pristo
pili k realizaciji tega projekta.

Glede na navedeno, so naša več kot dve letna prizadevanja očitno ob
rodila sadove in upravičeno lahko pričakujemo, da bo še letos izgrajeno 
novo nogometno igrišče v Trebnjem. (NK Trebnje)

Občina Trebnje 
podprla projekt!

Podžupanja Nada Pepelnak se je 
udeležila Dneva nogometa, katerega je 
18. decembra 2011 pripravil NK Treb
nje. V svojem nagovoru je med drugim 
povedala, da Občina podpira delovanje 
kluba in da ga bodo podpirali tudi v pri
hodnje, ravno tako pa so podprli priza
devanja kluba po izgradnji nogometne
ga igrišča v Prapročah. Optimistična na
poved vodstva kluba je, da bo igrišče v 
Prapročah že letos pripravljeno za upo
rabo, kljub temu, da se bodo celotne iz
gradnje lotili volontersko. (gsj

Podžupanja Nada Pepelnak in predsednik 
NK Trebnje Dejan Smuk

ZAHVALA

Mirno in spokojno si zaspala, 
v večni sen od nas odpotovala. 
Naj bo srečno tvoje potovanje, 
in pogosto vračaj se nam v sanje.

V 82. letu starosti nas je po težki bolezni zapustila 
naša draga mama, tašča, stara mama, prababica in sestra

Ivana Ratajce
z Dolenjih Ponikev 12 pri Trebnjem

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, vaščanom, 
prijateljem in znancem za izrečena sožalja, darovano 
cvetje, sveče in svete maše.

Posebna zahvala g. župniku za opravljen obred ter 
Pogrebni službi Novak. Izredna hvala osebju ZD Trebnje, 
patronažni službi in delavkam Doma starejših občanov za 
dolgotrajno skrb in pomoč.

Hvala vsem, ki ste jo pospremili na njeni zadnji poti.

ŽALUJOČI: Vsi njeni

POGREBNE STORITVE 
PERPAR

Zaboršt 16. 1296 Šentvid pri Stični

Obiščete nas lahko tudi na spletu: 
www.pogrebne-perpar.si
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I Srce je omagalo, 
Tvoj dih je zastal, 
a nate spomin 
bo večno ostal.

ZAHVALA

V 82. letu nas je zapustila naša predraga mama, 
stara mama, sestrična, teta in tašča

Genovefa Urajnar
iz Hudej 8 pri Trebnjem

Ob boleči izgubi naše drage mame se iskreno zahvaljuje
mo vsem sorodnikom, znancem, prijateljem, sosedom in 
vsem, ki ste nam v težkih trenutkih stali ob strani. Hvala 
vam za izrečena sožalja in spodbudne besede, hvala vam 
za darovano cvetje, sveče in svete maše.

Hvala dr. Petkovi in patronažni sestri Vlasti iz Zdravstve
nega doma Trebnje za njeno oskrbo. Hvala sodelavcem 
DSO in Krke iz Novega mesta. Hvala vaščanom vasi Hu
deje in hvala g. župniku za lepo opravljen obred. Hvala 
pogrebni službi Blatnik za organizacijo pogreba.

ŽALUJOČI: Vsi njeni

Izdelava PVC oken in vrat

UDOMA
Belšinja vas 3, Trebnje • Tel.: 07 3466 166 

Gsm: 031 704 351, 031 704 352 
Splet: www.udoma.si • E-pošta: udoma@siol.net

Naša vizija so zadovoljni kupci zaradi 
kvalitetnih izdelkov, hitrih dobavnih rokov, 

strokovnosti in natančnosti!

Po vaših željah z našo izdelavo in montažo!

Kaj veste o 3. razvojni 
osi? Bo le-ta za naše 
kraje plus ali minus?

Nedvomno gre za težko vprašanje, kajti de
jansko se še niti ne ve, kje bo potekala. Tretja 
razvojna os, namreč. Ena izmed možnih variant 

je bila tudi trasa mi- 
mo/preko naših kra
jev, zato je 24-letni 
Mokronožan Mat
jaž Jevnikar, ki obis
kuje fakulteto za lo
gistiko, v sklopu dip
lomske naloge (nas
lov Prednosti in sla
bosti 3. razvojne osi 
za občino Mokro- 
nog-Trcbelno) na
redil raziskavo ali 
bolje rečeno - anke
to, v kateri je anketi
rancem zastavil ne

kaj vprašanj...

'atjal Jevnikar

»Javnomnenjska anketa je bila izvedena v času, 
ko občani in občanke občine Mokronog-Trebelno, 
pa tudi drugi anketiranci, se ne vedo vsega o pro
jektu 3. razvojne osi. Seveda so bili odgovori v sk
ladu s tem, kako so ljudje razgledani s splošnimi za
devami v naši državi. Nekateri so na vprašanja od
govarjali skorajda strokovno in zraven podajali 
tudi komentarje, drugi so le poskušati nekako naj
bolj pametno predvidevati. kaj od njih zahteva an
ketno vprašanje in nato obkrožili za njih pravden 
odgovor«, jc za Cajtng povedal Matjaž, v nadalje
vanju pa tudi pojasnil, daje bila anketa izvedena v 
zimskem času, in sicer med 23.11.2011 in 
17.12.2011, v anketi pa je sodelovalo 205 oseb.

»Anketo sem objavil na Facebooku ali pa sem jo 
poslal po e-pošti. Za raznolikost odgovorov in sta
rostnih skupin sem se moral podati tudi na ulice in 
obiskovati ljudi na domu. Tako sem lahko pridobil

3. razvojno os si želite, saj bi tako prej prišli 
do večjih mest. S 3. RO hi se v občini povečal 
tranzit, a tudi gospodarstvo, najbolj pa bi vas 
motilo uničenje kmetijskih površin.

merodajne rezultate ankete, saj v njih sodelujejo 
vse starostne skupine« ,\c še povedal Jevnikar.

In zakaj jc postavil anketirancem ravno ta vpra
šanja? »Nekako povzemajo glavne "ljudske" te
matike. o katerih ljudje govorijo, o bolj strokovnih 
temah in vprašanjih ponavadi ni ravno veliko go
vora. Z anketo sem želel izvedeti, kaj ljudje od 
predvidene cestne trase pričakujejo, ali jim bo ko
ristila ali ne, kako jih bo motila, ali jo bodo upo
rabljali, itd«, zaključi Jevnikar.

Pa poglejmo rezultate...

Imate v občini Mokronog-Trebelno stalno prebi
vališče?

Ali poznate morebitni potek 3. razvojne osi sko
zi občino Mokronog-Trebelno?

■ da

■ mu ne zanima
■ ne vem, kaj je to 

3. razvojna os

Kaj bi se v občini s 3. razvojno osjo povečalo?

tranzit
šport

kultura
turizem

gospodarstvo

Kako bi na vas vplivala 3. razvojna os?

■ moteče, zaradi bližine 
poteka trase

■ pozitivno, zaradi krajših 
razdalj do večjih središč

■ ne bi imelo vpliva
■ drugo

Kako pogosto bi uporabljali 3. razvojno os?

■ vsakodnevno
■ 2x - 3x tedensko
■ tedensko
■ mesečno
■ 2x - 3x letno

Kakšne slabosti bi v največji meri prinesla 3. raz
vojna os?

drugo I 
povečan kriminal ■ 

uničenje kmetijskih zemljišč i 
poveč. onesnažen, vodnih virov ■ 

nevarno povečanje koncentr. CO i 
omejeno gibanje divjadi l

Spol

Starost

■ 10-25 let
■ 26-40 let
■ 40-60 let
■ 60 in več let
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POHOD: Rekordna udeležba na 
tradicionalnem pohodu na Ostri vrh

V ponedeljek, 26. decembra 2011, na Dan samostojnosti in enotnosti, je 
potekal tradicionalni pohod na Ostri vrh, letošnji pa je bil že 12-ti po vrsti. 
Organizatorji, Planinsko društvo Trebnje, so bili nad udeležbo več kot za
dovoljni, saj seje pohoda letos udeležilo preko 420 pohodnikov, kar je tudi 
rekord.

Pohod seje začel ob 9. uri pri domačiji Kresal na Rdečem Kalu, nato pa je 
sledilo približno 45 minut lahke hoje mimo Male in Velike Vratnice. Sledi prvi 
vzpon na Mali vrh (480m), katerega pohodniki prehodijo z lahkoto, začetniki 
pa se znajo zaustaviti tudi 2-3x, kar pa seveda ni nič narobe. Sledi še približno 
10 minut hoje po ravnini, nato pa še zadnji vzpon, približno tak, kot prvi. Prav 
na vrhu tega hriba je cilj (Ostri vrh, 523m), kjer se pohodniki odpočijejo, iz na
hrbtnika potegnejo malico in pijačo, tradicionalno pa nad ognjem vsak tudi 
speče svojo klobaso.

Tudi tu tisti, ki so na pohodu prvič, doživijo krst, usoda zadnje plati pa je od
visna od dobre volje »krvnika«. Druženje na cilju, do katerega se pride v uri in 
pol do dveh (odvisno od postankov), traja kakšno urico (v bistvu za počitek in 
malico), najvztrajnejši pa ostanejo še kako uro ali dve, dokler pač ne poidejo 
zaloge hrane ali pijače.

Med obiskovalci je bilo slišati, daje bilo letošnjemu pohodu vreme, kljub 
temperaturam okoli ničle, do sedaj še najbolj naklonjeno, saj seje občasno ce
lo prikazal sonček. Ravno dobro vreme je verjetno tudi botrovalo tako

množični udeležbi, saj seje 
pohoda, kot smo že zapi
sali, udeležilo rekordno 
število pohodnikov. Do 
tega leta je rekord znašal 
okoli 360 pohodnikov, ko
likor se jih je zbralo leta 
2006, nekaj manj pa jih je 
bilo dve leti pozneje. Kot 
zanimivost dodajmo, da se 
je prvega pohoda leta 2000 
udeležilo 41 pohodnikov,

; že naslednje leto, torej 
! 2001 leta, pa je na Ostri 

vrh prišlo že 107 pohod
nikov. Vreme je organiza
torjem, kot je povedal 
Simon Murn, eden izmed 
njih, povečini kar naklo
njeno, slabo je bilo le leta 
2004, ko je ves dan deže
valo. »Pa ravno takrat je 
prišla v naše kraje skupi
na planincev iz PD Nova 
Gorica«, še pove Murn, a 
v naslednjem hipu doda, 
da so si Novogoričani po
hoda ravno zaradi tega to
liko bolj zapomnili, med 
njimi pa so se stkale še bolj 
pristne vezi.

Najmlajši udeleženec 
letošnjega pohoda je bil 
star 3 leta, najstarejši pa je 
dopolnil preko 70 pomla
di. Pot na Ostri vrh spada 
med nezahtevne spreho
de oz. lahke lure, kar lah
ko potrdim tudi spodaj po
dpisani, ki se je pohoda 
udeležil prvič. Kljub temu 
pa planinci PD Trebnje ob
ljubljajo tudi še lažje ture, 

ki bodo namenjene nam - »veteranom« brez kondicije. Se žc veselimo in va
bimo na pohod vse tiste, ki mislite, da niste zmožni prenesti hujših naporov! Pa 
tudi vse ostale, seveda! (gs)

FINAL Srečko Papež s.p., Reber 5, TREBNJE 
T: (07) 30 45 809, M: 041/734 232

• oblaganje tal in sten ter polaganje podov
• struženje in lakiranje parketa
• polaganje gips plošč in plavajočih estrihov

NOVO!
izposoja avtodoma 
za samo 90€/dan

LESENA OKNA IN VRATA, NOTRANJA LESENA VRATA
- visoko kakovostna lesena okna iz lesa smreke, macesna ali meranti
- dvoslojna in troslojna zasteklitev
- lesena okna z ALU maskami zunaj,

RAL barve, strukture lesa
- notranje in zunanje police AZUR

SUBVENCIJE
a®
ZA LESENA OKNA IN VRATA

OKNA UGODNO:
60 X 60 52,SOC brez DDV 
80 X 80 63,00€ brez DDV 
80 X 100 73,SOC brez DDV 
100 X 100 87,00€ brez DDV 
100 X 120 97,SOC brez DDV

ALI PA TUDI PO NAROČILU.

Kresetova ul. 2, 8210 Trebnje
T: 07/ 34 61 850, F: 07/ 34 61 851 
GSM: 051 642 543, 041 642 543 
INFO@KOKO.SI, WWW.KOKO.SI

GENEilE!

GARAŽNA VRATA 
ŽE OD 875€ I
(že vključena montaža in DDV!)-
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PREJELI SMODrsališče in oživljanje 
mestnega jedra

(nadaljevanje z naslovnice) ...Po besedah župana Občina nameni za dr
sališče, ki ga lahko koristimo le v decembru, kar 30.000€. V treh letih je to 
90.0006 in v petih letih bo to 150.0006. To je zagotovo tak znesek, da bi si 
ob planskem načrtovanju lahko Občina Trebnje že kar privoščila lastno 
drsališče z vso opremo, ki bi ga Trebanjci lahko uporabljali ne le v decem
bru, pač pa celo zimo, tudi konec februarja v času šolskih počitnic. Sedaj 
gre najemnina nekemu komercialnemu podjetju, če pa bi ta znesek šel v 
kupnino, pa bi bili že lastniki drsališča. Vsekakor je odločitev, da se za po
pestritev zimskega vsakdanjika iz občinskega proračuna nameni 30.0006, 
hvale vredna, vendar menim, da bi bilo potrebno, še posebej v teh težkih 
časih, bolj smotrno ravnati s proračunskim denarjem in bi se ta znesek 
namesto za najem drsališča, namenil za nakup drsališča in vse potrebne

opreme. Računica je
fcjg I . več kot logična. Če pa k
1 *» temu dodamo, da bi kot

lastniki drsališča le-te- 
ga lahko tudi komer
cialno tržili za npr. špo
rtne dneve šol in vrtcev 
iz drugih občin, razna 
sindikalna in družabna 
srečanja podjetij in in
stitucij, oddajo oglas
nega prostora na drsa- 
liščni ogradi..., pa pri
demo še do boljšega re
zultata oz še boljše ren
tabilnosti drsališča in 
upravičenosti nakupa.

Da pa o bonitetah, ki bi jih imele naše šole in vrtci pri organizaciji dodat
nih zimskih športnih programov, niti ne razglabljamo.

Druga zadeva je sama lokacija drsališča. Namen in želja predlagateljev 
postavitve drsališča v Trebnjem je vsekakor bila, da se omogoči zimska za
bava našim someščanom, ves čas pa je bilo osnovno vodilo tudi oživitev 
mestnega jedra. Tako bi najmlajšim in malo starejšim zagotovili možnost 
aktivnega preživljanja prostega časa, hkrati pa izkoristili možnost za pri
jetne družabne zimske večere v samem centru Trebnjega. Seveda govo
rim o lokaciji v parku, ki se je že nekajkrat izkazala za odličen prireditveni 
prostor, ki pa je v času veselega decembra, bolj ali manj, samevala. Samo 
predstavljajte si, kakšna dnevna in večerna poživitev mesta bi bila, če bi se 
drsališče postavilo v parku, pod okrašenimi drevesi. Gre za popularen na
čin druženja, ki ga poznajo številne alpske države, ki temelji na zabavi, 
smehu, dobri volji, igrivosti... S spremljevalnim programom in »kuhanč- 
kom«, bi mestno jedro lahko »živelo« cel december. S povabilom trebanj
skim gostincem za sodelovanje, ki smo ga že prakticirali recimo ob prire
ditvah Kino na prostem in Ribič Pepe, pa bi imeli obiskovalci še dodatne 
ugodnosti. Po besedah župana najboljši sosed prispeva sredstva za pro
stor, elektriko in vodo, okrasitev, plača avtorske pravice Sazasu, ozvočenje 
in hiško za izposojo drsalk. Le bežen pogled na ta podatek nam pove, da 
vložek partnerja niti ni tako visok in da je vse to možno zagotoviti tudi v 
trebanjskem parku. Lokacija je občinska, okrasitev parka je pa že itak op
ravljena. Torej gre le za strošek vode, elektrike, Sazasa, ozvočenja in hiške 
za izposojo drsalk. Izredno uspešen projekt v parku Big screen, s sprem
ljanjem svetovnega prvenstva v nogometu je že dokazal, da je te stroške 
možno brez, težav pokriti, center našega mesta pa je bil živahen, kot že 
dolgo ne.

Dejan Smuk, predsednik Komisije 
za urejanje okolja in oživitev mestnega jedra pri KS Trebnje

CMTNGeVA 
ZLATA RIBICA

Če imate kakršno koli (realno) željo, nam to 
sporočite, mi pa vam bomo poskusili to željo ures
ničiti. I.ahko razveselite tudi nekoga drugega.
Sporočite nam željo vašega partnerja, starša, pri
jatelja, soseda,... Morda pa nam s skupnimi moč
mi uspe nekomu polepšati dan, večer ali celo živ
ljenje.

Si želite ogledati koncert svojega priljubljenega 
pevca, si od nekdaj želite skočiti s padalom, morda 
hrepenite po tem, da bi večerjali z znano osebnost
jo, morda pa še niste nikoli obiskali Toplic, pa bi si to 
želeli. Morda imate povsem drugačno željo...

Sporočite nam jo na info@caitng.com (ali Caj- 
tng d.o.o., Tomšičeva ulica 4, 8210 Trebnje), kjer 
tudi opišite, kakšna je vaša (ali prijateljeva, znanče- 
va, partnerjeva, ...) skrita želja. Ne pozabite pripi
sati vaše telefonske številke, kakor tudi številko
osebe, katero želite presenetiti, razveseliti. Veseli bomo, če vas bomo lahko polep
šali dan! Cajtngova Zlata ribica že nestrpno pričakuje vaše želje...

KOZMETIKA
“Marija"

Marija Jevnikar s.p., Cankarjeva 3, Trebnje 
1:07/3044120, G: 031366120 
Del. čas: pon - pet od 8-12 in 14-18 ure

Hm jprMik
Bionično termalna terapija deluje na človeške 
celice in kolagen in povzroča izjemno hitro 
obnavljanje celic in kopičenje kolagena za 300%.
V zelo kratkem času napne canthus in upadlo 
kožo. V SAMO 30 MINUTAH DO POPOLNEGA VIDE2A.

Antiululitni jimrmi w ftt-AMze
♦ KAVITACIJA - NOVO!
♦ el. stimulacije z infrardečo svetlobo
♦ obloge z blatom iz Črnega morja
♦ obloge iz alg ♦ program za zmanjševanje strij
♦ vakumska terapija ♦ anticelulitne masaže
♦ čokoladne masaže ♦ masaže z medom
♦ ayurveda masaže ♦ Parafango

Hm! Hm!
♦TRAJNO ODSTRANJEVANJE 

DLAK(IPL + RF LASER)
♦ nega obraza in telesa ♦ pedikura
♦ depilacija ♦ epilacija ♦ solarij

1 I C'

VSE ZA STREHO
KRITINE - KLEPARSKI IZDELKI - SNEGOLOVI - ŽLEBOVI

KROVCI. POZOR!
♦ določeni modeli z več kot 

43% popusta na tovarniško 
ceno! MTMiMTTlS

♦ Bramac že od 5,64€/m2

♦ Gerard do 22% popusta
AGERARD

Izjemno ugodne cene izolacij!

♦ Termotop izolacija do 15% popusta 
UNIFIT035

URsa nnnur do 35%Grupo ureilte IMfUlATIOHŠ POPUSTA
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PREJELI SMOUkinitev Geodetske _______
pisarne v Trebnjem?

Pišem vam v zvezi z informacijo, ki sem jo slučajno izvedela iz zanes
ljivih virov in bi vas kot medij mogoče zanimala. Prav bi bilo, da bi bili 
ljudje o stvareh, ki lahko vplivajo na njihovo življenje, obveščeni, vendar 
je državna politika očitno že tako naravnana, da vse prevečkrat ljudje za 
določeno zadevo izvedo šele takrat, ko se v praksi že izvaja.

Gre za to, da država vse prevečkrat varčuje tudi na nepravih koncih, 
sploh ko gre za to, kako svoje službe približati občanom. V zadnjih letih se 
vse večjavnih služb centralizira in temu bo očitno podlegla tudi Geodetska 
uprava RS, ki je sklenila, da ukine vsaj nekaj izpostav (pisarn) po Slove
niji. Tako se že letos načrtuje tudi ukinitev Geodetske pisarne v Trebnjem, 
ki spada pod Območno geodetsko upravo v Novem mestu. Sedanja geo
detska pisarna v Trebnjem pokriva celotno območje trebanjske, mirnske, 
šentruperške in mokronoške občine in tamkajšnji delavki v sprejemni pi
sarni zagotovo ni dolgčas, saj občani tam dobijo vse informacije, ki zade
vajo izmere zemljišč in postopki, ki se vodijo v zvezi s tem, vpogled v arhi
ve ... Naj omenim, da je trebanjska geodetska pisarna edina v Sloveniji, ki 
ima skupno sprejemno pisarno z zemljiško knjigo, kar ljudem velikokrat 
skrajša pot do določenih informacij, saj so same parcele neločljivo pove
zane tudi z lastništvom in pravicami na njih. Seveda vodstvo geodetske up
rave svojo centralizacijo opravičuje z dejstvom, da so "skoraj" vse infor
macije v zvezi s parcelami dostopne na internetu. Ob tem pozabljajo na 
dejstvo, da je zagotovo še en del (sploh starejše) populacije, ki si informa
cij ne zna ali ne more poiskati na internetu, niti nima nikogar, ki bi to storil 
namesto njih (saj vemo - danes je (na žalost) čas - denar!).

Ja, mislim, da je zelo skrb vzbujajoče dejstvo, da se takejavne službe od
mikajo od ljudi, obenem pa se s proračunskimi sredstvi kje drugje razme
tava po nepotrebnem. Menim, da bi bilo o nameri geodetske uprave pot
rebno obvestiti tudi občinske veljake oz. sploh občane, da ne bo potem 
preveliko presenečenje, ko bo na vratih sedanje geodetske pisarne v Treb
njem napis, da jih odslej lahko najdete v Novem mestu. In ko že o tem pi
šem, naj omenim še to, da je sploh eden večjih absurdov tudi to, da smo v 
Trebnjem že več kot leto in po! brez notarja, ker se v Ljubljani ne morejo 
zmenit, "koga " bi postavili na to mesto v Trebnjem (sedaj, ko so volitve mi
mo, bodo mogoče vendarle ugotovili...).

Tole sem vam napisala iz razloga, da ljudi obvestite o tem, kakšna "ma
čeha "je ta naša država! Čeprav imam na splošno veliko rajši pozitivne 
novice... Lepo vas pozdravlja

vaša bralka (podatki su uredništvi znani)

Spletna stran mirna.si zaživela
MIRNA, 13. januar 2011 - Prvi koraki do spletne strani mirna.si so bili 

narejeni kmalu po ustanovni seji občinskega sveta aprila lani, danes pa je 
spletna stran tudi uradno zaživela. Namenjena je tako občanom kot tudi 
obiskovalcem te najmlajše slovenske občine.

„Ko smo načrtovali spletno stran, smo sledili ideji, da mora biti kar se da in
teraktivna - želimo si, da bi jo aktivno sooblikovala tako društva, kot organi
zatorji prireditev, ki lahko sami vnašajo svoje dogodke in o njih tudi poročajo, 
ne glede na to, ali gre za občni zbor društva ali pa literarni večer. Upamo, da bo 
ta stran postala nekakšno virtualno središče in osnovni vir informacij, tako za 
domačine, kot tudi za tiste, ki bodo Mirno želeli obiskati kot turisti, "je pove
dala koordinatorka izdelave spletne strani Petra Krnc.

Na spletni strani so dostopne informacije o gospodarskih subjektih v občini, 
možnostih rekreacije, društvih, turističnih znamenitostih in tudi o gostinskih 
ponudbi, oddati je mogoče tudi mali oglas. Osrednje mesto pa zavzema občina 
kot institucija občani bodo lahko preverjali aktualne razpise, dogajanje v ob
čini, dobili pa bodo tudi informacije o delu občinske uprave, župana in občin
skega sveta.

A delo ni končano. Skupina mladih Mimčanov, kije pomagala soustvarjati 
spletno stran, že načrtuje, da bodo prek spletne strani občani lahko sporočali, 
kaj v njihovi neposredni bližini kliče po popravilu, obnovi ali nadgradnji, 
denimo luknje v cesti, žamicajavne raszvetljave in podobno. Tako se bodo lah
ko vsi aktivno vključevali v urejanje občine, s tem pa se bo krepila tudi zavest, 
da lahko le skupaj 
ustvarimo prijaz
nejše in bolj ure
jeno okolje, so 
prepričani ustvar
jalci spletne stra
ni, njihovo idejo 
pa pozdravlja tu
di župan Dušan 
Skerbiš, ki pou
darja, da bo tako 
kritika lahko priš
la do tistih, ki jim 
je namenjena, s 
tem pa se bodo hi
treje našle tudi re
šitve.

(Ek)

MIRNA

šo/f/^ ofluvdida

C. II. grupe odredov 38, 1295 Ivančna Gorica, *: (01) 78 78 720, faks: (01) 78 78 560, http://www.ssjj.si/

Vabimo vas 
na

INFORMATIVNI DAN
v petek, 10. februarja 2012, ob 9. in 15. uri ter

v soboto, 11. februarja 2012, ob 9. urBj

^ 1

Izvajamo programa

splošna gimnazija 

in

ekonomski tehnik.

Smo taki kot vse druge dobre šole.

Pričakujemo vas z bogastvom prostora v 
neokrnjenem naravnem okolju!

n



Pripravljamo pogostitve za:
♦ poroke
♦ maturantske plese
♦ km
♦ obkajila

♦ birme
♦ rojstnodnevne zabave
♦ družabne dogodke
♦ poslovne dogodke

* bowling...

Delovni čas bovvlinga:
pon. - žel.: od 1$. do 24. ure, pet. in soh. 
od 1$. do 0$. ure, ned. od H. do 24. ure

* prenoasta...
- 28 večposteljnih sob

* torte...
- izdelujemo torte po naročilu 

za različne priložnosti...

* hrana...
- malice
-nedeljska kosila (vet vrst kosil)
- jedi po naročilu

* slaščice...
- tortice različnih okusov in
- pravi kremni sladoledi različnih 

okusov (dobrote iz domače slaščičarne)



EKSKLUZIVNO: Grega Smole se bo 
12.02. boril za naslov svetovnega 
profesionalnega prvaka!

Športni dogodek leta za Trebnje, zelo velik dogodek za Slovenijo in do
godek življenja za našega borca. Na Nizozemskem se bo Grega Smole 12. 
februarja boril za naslov svetovnega prvaka...

TREBNJE, 6.1.2012 - Včeraj popoldan je Jože Trlep, trener trebanjskega 
kluba tajskega boksa No Fear sporočil: »Grega Smole se bo 12. februarja 2012 
na Nizozemskem boril za naslov svetovnega prvaka. Njegov nasprotnik bo bo
rec iz domačega Golden Glory Gym-a Nieky Holzken. Vse podrobnosti sledijo 
v kratkem.«

Trlepu smo še isti trenutek zastavili nekaj vprašanj, ki znajo biti zanimiva ta
ko za poznavalce, kot tudi za nepoznavalce tega športa, danes zjutraj pa smo že 
dobili odgovore. Začeli smo s pričakovanji...

»Nedvomno bo to težka tekma, pričakujem zelo trd »fight«, a verjamem, da je 
Grega že na takem nivoju, da se lahko boriš komerkoli na svetu. Z dobrimi pri
pravami, ki sva jih že začela, pa sem prepričan, da ima možnost tudi zmagati«, 
uvodoma zelo optimistično pove Trlep, v nadaljevanju pa našega trenerja, ne
koč ravno tako vrhunskega borca (danes je osebni stražar predsednika države) 
še povprašamo, kako bi tekmo oz. borbo svojega varovanca primerjal z ostali
mi trebanjskimi športi oz. če gre za največji trenutek v zgodovini trebanj
skega športa...

»Moje mnenje je, da se športi med seboj zelo težko primerjajo, vendar mis
lim, da je tole največji dosežek vseh časov za trebanjski šport. Naj povem, da se 
za naslov svetovnega profesionalnega prvaka v tej disciplini ni boril še nihče v 
Sloveniji, zato je to svojevrsten dosežek celo tudi za Slovenijo. V boksu verjetno 
vsi poznamo uspešno zgodbo o Zavcu. tu pa gre za isto stvar, le disciplina je 
druga«, pojasni Trlep, ki da s svojimi besedami jasno vedeti, da gre tokrat za
res. Sam dogodek označi za dogodek, ki ga dobiš »once in a Ufe time« (enkrat v 
življenju oz. življenjska priložnost)!

Dogodek življenja za Grego Smoleta, dogodek leta za Trebnje in eden iz
med velikih dogodkov za Slovenijo sc bo torej zgodil 12. februarja 2012. Gre
go bo na Nizozemsko spremljal trener Jože Trlep, pridružil pa se jima bo še No- 
vomeščan Iztok Vorkapič, manager (sicer tudi predsednik Slovenske zveze 
tajskega boksa, v sklopu katere deluje tudi trebanjski klub NoFear), kije naše
mu trenerju Jožetu Trlepu tudi ponudil možnost borbe, sicer pa nekoč tudi sam 
izvrsten borec in Jožetov trener. V prihodnjih dneh (tednih) bi naj bilo znano, če 
bo spektakularen dogodek, v katerem bo nastopal Trcbanjec Grega Smole, pre
našala katera od televizijskih postaj, vsekakor pa gre pričakovati, kot še med 
drugim pove Jože, vsaj posnetek na Eurosportu.

Zadnja Gregatova borba j e sicer potekala 17. decembra 2011,ko jev Ivančni 
Gorici potekalo finale Muay Thai lige za leto 2011. Grega seje v profesionalni 
borbi za WMC točke pomerili proti hrvaškemu borcu Filipu Gaguli, kjer j e up
ravičil vlogo favorita in borbo rutinirano pripeljal do konca ter slavil s sodniš
ko odločitvijo 3:0. Mimogrede, Grega je bil na tekmovanju proglašen tudi za 
najboljšega tehničarja na tekmovanju.

Za obiskovalce našega portala smo našli nekaj utrinkov iz borb borca Nicky- 
ja Holzkena, ki se bo z našim borcem potegoval za naslov svetovnega profe
sionalnega prvaka. Kot j c videti, gre za izjemno nevarnega borca, a tudi Jože 
in Grega nista od muh. Gremo Grega, gremo NoFear, gremo Trebnje, gremo 
Slovenija! (ga)

Ali menite, daje lokacija novega 
trebanjskega vrtca dobro izbrana?

■ da
■ ne

Anketa je potekala na spletnem portalu 
www.cajtng.com od 31.12.2011 
do 10.01.2012. N=61
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ZAVIHKA PROGRAMA

• POMNI SEKRETAR io 
■ EKONOMIST (raainovodjfl, komerriolist)

zo REDNI iolIREDNI študij 10I1/10B
v petek, 10. jebruaijo, ob ii. uri
v soboto, II. jebruaijo, ob 9. uri

Prva prijava za vpis do 8. mano 1011

Informacije: tel.: OJ/JMMdl 
spletna stran: http://www.esnm-visja.si 
e-pošto: teferat@esnm.si

#>Z-
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ZAČETNI TEČAJ
pon., 23.01. ob 20.30h 
pon., 06. 02. ob 17.30h
(Baragova galerija, Trebil,

NADALJEVALNI TEČAJ
pon., 23.01. ob 19.00h
(Baragova galerija, Trebn je)

izkušeni plesni učitelji 
z licenco
sproščen način učenja 
ugodne cene

Prijave in informacije: 
www.plesniklub-art.com 
ali 041/244 244

PREDPOROČNI PLESNI 
TEČAJI PO DOGOVORU

PLESNI VEČER V GALAKSIJI
sobota, 18.02. ob 20.30h

Izberi pravilno, 
zapleši v Plesni šo/l AKT
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Najboljši cviček med mladimi vini 
ima Toni Bulc, Peter Brcar 
navdušen nad pridelovalci frankinje

V torek, 27. decembra 2011, je PGD Sveti križ iz Belega griča pri Mok
ronogu v svojih prostorih pripravilo zaključno prireditev, kjer so razgla
sili najboljša mlada vina iz njihovega in njim bližnjega vinorodnega oko
liša. Sedemčlanska komisija, kateri je predsedoval znani vinar Peter Brcar 
iz Šentruperta, je v ocenjevanje dobila 69 vzorcev vin, te pa so razdelili v 
šest različnih kategorij, po sorti vina, seveda.

Med cvički je najboljšega pridelal Toni Bulc, sicer predsednik vinogradni
škega društva Mokronog, njegov cviček, ki prihaja iz vinske gorice Vrh, pa je 
dobil oceno 15,86. Sledijo Jože Kopina (15,84), Niko Slak (15,82), Pavle Jev- 
nikar in Peter Žibert (15,78), itd. Najboljšo modro frankinjo ima Janez Lov
še, pridelal pa jo je na Homu. Njegova frankinja je dobila oceno 17,88. Druga 
najboljšaje bila frankinja Justine Zupančič (17,66), sledijo pa frankinje Mat
jaža Malenška in Tadeja Rakarja (17,62), Francija Žiberta (17,50), itd. Naj 
na tem mestu omenimo, da je bil predsednik ocenjevalne komisije Peter Brcar 
navdušen nad frankinjami, saj da so bile kar več ali manj vse zelo dobre, vinarje 
pa j e tudi pohvalil, da so postali že pravi moj stri v pridelovanju le-te.

V kategoriji žametnih črnin sta najvišjo oceno dobili žametki Antona Gole- 
ta iz vinske gorice Straža in Tadeja Rakarja iz Rakarjevega hriba. Obe sta do
bili oceno 15,98. Najboljše dolenjsko rdeče vino ima Boštjan Koračin iz vin

NajboljSo mlado žametno črnino imata Tadej 
I Rakar (v sredini) in Anton Gole (drugi z desne)

ske gorice Priča (16,22), 
najboljše dolenjsko belo 
pa je pridelal Franci Ži
bert, čigar vino (16,40) je 
bilo pridelano v vinski 
gorici Spečno. Višjo oce
no od 16 sta dosegla še Si
mon Kos (16,36), kije ta
ko pristal na drugem me
stu in Pavle Jevnikar 
(16,06), ki je bil tretji. V 
zadnji kategoriji, katego
rija laški rizling, je naj
višjo oceno doseglo vino 
Petra Žiberta iz Nove 
gore (16,68).

Tokratno srečanje in 
ocenjevanje mladega vina 
je bilo letos jubilejno, saj 
so se organizatorji in vi
narji zbrali desetič. Pred
sednik PGD Sveti križ 
Rudi Zupančič in vodja 
projekta Janez Hočevar 
sta poudarila, da so vina iz 
leta v leto boljša, kvalitet
nejša, spomnila pa sta se 
tudi samih začetkov, ko so 
bila nekatera vina, katera 
so prinesli vinogradniki, 
zelo slaba, prave patovkc 
oz. cuckovne. Po desetih 
letih seje kvaliteta vin to
rej bistveno izboljšala, 
vse to pa dokazuje, da so 
vinogradniki na pravi po
ti, PGD Sveti križ pa jim 
pri tem prij azno pomaga.

Da pa pri vinogradni
kih ne narašča le kvali
teta, temveč tudi kvanti
teta, dokazujejo tudi 
številke. Leta 2001, ko je bilo prvo tovrstno ocenjevanje, je komisija v ocenje
vanj e dobila le 26 vzorcev, letos, kot smo že zapisali, pa kar 69. (gs)

Razglasitev rezultatov je potekalo v prostorih 
PGD Sveti križ, kjer so bili vsi vinogradniki ob 

I žlahtni kapljici postreženi tudi z bogato malico.

Pridelovalci žlahtne kapljice

LVJILCO.
VULKANIZERSTVO BOŠTJAN VOVK ,P.

TRGOVINA - HITRI SERVIS - VULKANIZERSTVO - AVTOOPTIKA - AVTOPRALNICA

www.vulkanizerstvo.si, e-pošta: bostjan.vovklfflsiol.net

g) TRGOVINA

VELIKA IZBIRA ***■ 
PNEVMATIK M+S
SjCUžCL t.ooo/ifAa

j 7 J 11 «

©nllnenlal

y » OVNlrOM*

teman

Jg) VULKANIZERSTVO 0 SERVIS VOZIL

AVTOOPTIKA g) CHIPTUNING

PREDELAVA VOZIL NA PLIN 5) PRODAJA MOTORNIH KOLES

Q AVTOPRALNICA

AM6M0K:

pranje s sistemom 
CARLITE
(viledaste krtače, ki ne 
poškodujejo vozila)
pranje vozil 
notranje čiščenje 
kemično čiščenje 
specialno poliranje 
vozil

Tel: 07/3461441 
g™ 031/204 333

VULC0 CENTER, Boštjan Vovk s.p., Obrtniška ulica 4 (nasproti MC); TREBNJE 
Delovni čas: 8-12 in 13-17, sob 8-12; Avtopralnica: 8-17, sob. 8-15, ned 8-12 (ob nedeljah v primeru slabega vremena zaprto!)
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Animatorji iz župnije Veliki Gaber 
s prodajo svojih izdelkov 
deklici iz Straže podarili 250€

Nekateri se gotovo sprašujete, kdo sploh je animator. Animatorje tisti, 
ki živi in dela z mladimi. Je tisti, ki otroku prinaša radost, veselje, mir in 
upanje. Daje mu ljubezen in mu razodeva svojo vero.

Animatorji iz župnije Veliki Gaber smo v letu 2011 postali zelo dejavni. Po
leg oratorijev (velikonočni, adventni in poletni oratorij), kijih vsakoletno pri
pravljamo za otroke, smo se v mesecu decembru, mesecu obdarovanj in praz
novanj, odločili, da tudi mi naredimo nekaj dobrega za sočloveka. Odločili 
smo se, da bomo mladi deklici Klari iz Straže pri Novem mestu pomagali pri 
nakupu novega invalidskega vozička.

Cel december smo se animatorji dobivali v naši animatorski sobi v župnišču 
in si večere krajšali s šivanjem unikatnih angelčkov. Angelčke smo nato pro
dajali po simbolični ceni 1 evro ob nedeljah pred cerkvijo sv. Urha v Velikem 
Gabru. Po vsaki prodaji smo dobili še večjo vzpodbudo in tedensko sešili še 
več angelčkov. Na koncu seje naš trud poplačal in tako smo lahko Klari odnesli 
250 evrov. Res, da ni vsota zelo velika, je pa toliko večja, saj je v njej delček na
šega dela in truda, ki smo ga vložili v to akcijo.

Klara nas j e v petek, 30. decembra 2011, tik pred novim letom, skupaj s svojo 
družino na svojem domu zelo prijazno sprejela in prevzela denar, ki ga še ka
ko potrebuje. Starši pa so nas dodobra obložili z bogato praznično mizo, mi pa 
smo veselo klepetali s Klaro in o njej ter njenem življenju izvedeli veliko nam 
novega.

Mont tim Smole d.o.o. 
Dolenje Ponikve 1, TREBNJE 

041631984,031860 744 
www.monttim.si

PRIDI, VIDI IN SE ČUDI,
KAJ Tl FIRMA MONT TIM NUDI!

♦ krovstvo in kleparstvo
♦ dobava in montaža strešnih kritin
♦ dobava in montaža fasadnih sistemov
♦ izdelava nosilnih jeklenih konstrukcij
♦ gradbeni inženiring
♦ krivljenje pločevine
♦ plazemski razrez
♦ prevozi
♦ izposoja dvigal

»L?«

Od Klare smo odhajali veseli in srečni, saj smo storili nekaj dobrega za njo 
in hkrati tudi zase. Sedaj pa že iščemo nove ideje in predloge, da bi še komu 
polepšali dan. Če Že ne kar celo življenje. (Vodia animatorjev Moica Praznik)

Za slabo delo Nadzornega odbora 
Občine Trebnje je kriv Alojz Ratajc

... so med drugim, v sporočilu za javnost, zapisali v OO SD Trebnje. Tre
banjski SD je namreč pozval KVIAZ, da predlaga Občinskemu svetu raz
rešitev predsednika Nadzornega odbora Občine Trebnje g. Alojza Rataj
ca, saj naj bi bil on kriv za slabo delovanje NO, kije najvišji organ nadzora 
javne porabe v občini in ki ugotavlja zakonitost in pravilnost poslovanja 

občinskih organov.

Po mnenju SD dela v Nadzornem odboru g. Ra
tajc ne opravlja transparentno in na način, ki bi 
bil primeren. Kot so še zapisali v SD, seje Nadzorni 
odbor, katerega predsednik je g. Ratajc, v doseda
njem delu mandata sestal le trikrat. Menijo, da bi 
bilo potrebno nadzorno funkcijo opravljati bolj red
no in bolj pogosto.

"Nadzorni odbor ne 
obravnava kritičnih po
dročij delovanja župa
na, ne obravnava vpra
šanj svetnikov, vsaj o 
tem svetniki nismo sez

nanjeni. Zapisniki Nad
zornega odbora niso pravočasno posredovani 
svetnikom, saj nimamo ne zapisnika 2, niti zapis
nika 3. seje. Nadzorni odbor ne daje samostojnih 
pobud za pregledovanje delovanja občinske upra
ve oz. svetniki z le-temi nismo seznanjeni. Iz zapis
nika I. seje je razvidno, da se delo ni začelo kot bi 
se moralo, saj je bilo dokončanje zelo pomembne 
točke, kot je obravnava zaključnega računa, pres
tavljeno na naslednjo sejo in nimamo podatkov, da 
bi bilo dokončano. Menimo, da je za našteto slabo 
delovanje v največji meri kriv predsednik nadzor
nega odbora g. Lojze Ratajc...", še navajajo v pis
mu za javnost v SD (najdete ga v priponki na por
talu Cajtng.com, op.a.).

Številne polemike so se pojavile že pred pol leta 
ob imenovanju g. Alojza Ratajca v Nadzorni odbor

naše Občine. Številni so že takrat opozarjali, daje Ratajca, kije član uprave 
DARS-a, iz več razlogov neprimerno imenovati za predsednika NO Občine 
Trebnje. Eden od razlogov, ki je bil takrat omenjen, je tudi - zelo prijateljski 
odnos do župana Kastelica. Torej na mesto, kjer naj bi bil po funkciji kritik 
oz nadzornik dela župana in občinske uprave, je bil postavljen njegov 
"prijatelj". Takrat so v SD sicer preslišali vse te pripombe in prav oni predla
gali Ratajca v NO, že po pol leta pa predlagajo njegovo zamenjavo.

Kaj je glavni razlog za predlog po zamenjavi Ratajca, lahko le ugibamo. Ne
kateri pravijo, da Ratajčev izstop iz SD, spet drugi navajajo zgoraj navedene 
uradne razloge SD, spet tretji pravijo da preveč prijateljske vezi z županom 
(dobili smo celo namige o dogovarjanju med njima glede določenih zaposli
tev, vendar ker nimamo dokazov o temu, ne bomo navajali podrobnosti in 
imen), in še kar nekaj razlogov kroži po kuloarjih.

Kakorkoli, bilo bi moralno pravilno, da g. Alojz Ratajc, magister pravnih 
znanosti, kije v DARS d.d. zaposlen od leta 2001, delal pa j e zlasti na področju 
odkupov nepremičnin za potrebe gradnje avtocest, odstopi iz Nadzornega od
bora Občine Trebnje sam, saj je očitno izgubil zaupanje stranke, ki gaje na to 
mesto predlagala. (gs)

Na www.caitmi.com najdete Izvleček iz Statuta Občine Trebnje, kier ie jasno zapisano, 
katere so naloge predsednika Nadzornega odbora ■..

PREVOZI Z AVT0VLEK0
- prevoz vozil
- prevoz gradbene mehanizacije I
- preVOZ kmetijske mehanizacije (traktorjev, strojev, priključkov, balirk,...)

- prevoz viličarjev
- prevoz ostalega tovora do 16 ton nosilnosti

t r | —

VULKANIZERSKE STORITVE na Dobravi
- prodaja in montaža pnevmatik vseh vrst in dimenzij za osebna vozila, 
traktorje, kmetijske stroje in tovorna vozila

- prodaja aluminijastih ter kovinskih platišč
- elektronsko uravnoteženje (centriranje)
- sezonsko shranjevanje zimskih oz. letnih avtoplaščev in platišč

pifKMM

ELIKA IZBIRA ZIMSKIH PNEVMATIK PO UGODNIH CENAH!

041/757-706
Pavle Smolič, Dobrava 22, DOBRNIČ 

Se priporočamo!
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www.volkswagen.si

ČISTO MAJČKENE CENE

Ne zamudite izjemne priložnosti in pri nakupu določenih modelov Volkswagen prihranite 
kar do 3.500 evrov. Višina prihranka je odvisna od modela avtomobila. Ponudba velja do 
31. januarja 2012 oz. do odprodaje zalog.

--  PODALJŠANO jamstvo za s. IN 4. UTO ---

Emisije CO2: 96-199 g/km.
Kombinirana poraba goriva: 3,7-8,61/100 km.
Slike so simbolne.

e Avto Slak
iEFIT

www.avto-slak.si

TREBNJE
Obrtniška ulica 51

07/34 81 480
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PREJELI SMOPISMO BRALCA.

JAVNI POZIV: "Včeraj" 
obnovljena telovadnica ie že danes v 
katastrofalnem stanju!

Še ne dolgo je tega, kar smo bili vsi veseli obnove slačilnic in kopalnic 
v telovadnici pri OŠ Trebnje. Sicer je bilo slišati že takrat nekaj pikrih 
glede na izbor izvajalca obnove, ker ni bilo izbrano domače (trebanjsko) 
podjetje, vendar na koncu nam je bito pomembno, da smo dobili obnov
ljene prostore, ki smo se jih zelo razveselili tudi vsi tisti, ki telovadnico 
uporabljamo v rekreativne namene.

Vlaga sega več kot meter in pol 
visoko. Pa to še ni vse... zato je 

praŠanje bralca investitorju -Maj 
je storil do sedaj, da izvajalec del 
izvede vse popravke - povse 

mestu! Namreč, gre za javni di

Tik pred zaključkom redakcije 
smo dobili odgovora direktorja 
OH Trebnje in ravnatelja šole, 
kar objavljamo na strani 20!

Zelo pa me skrbi kakovost iz
vedbe te obnove. Ko danes pri
demo v slačilnice, kar ne moremo 
verjeti svojim očem, da izgledajo 
take, kot da ne bi bile skoraj ob
novljene. Nove ploščice že odsto
pajo, jug skoraj ni več, zaradi te
ga voda pronica v zidovje, ki je 
tako vlažno, da plesen sega do 
več kot meter in pol nad tlemi.
Omet je že na številnih koncih 
popolnoma odpadel. Očitno tudi 
horizontalna izolacija ni bila do
bro narejena, saj je zidovje na 
novem hodniku že čisto plesnivo 
od kapilarne vlage, ki je tipična 
posledica slabe hidroizolacije.
Tudi nekatere stene so uničene 
od vandalizma, luči ne delajo, 
nekateri tuši in pipe so pokvar
jeni, kar paje verjetno tudi posle
dica slabega rednega vzdrževa
nja.

Vsak izvajalec daje vsaj 2 let
no garancijo na montažo, še po
sebej pri javnih naročilih mora 
tudi predložiti bančno garancijo 
za dobro izvedbo del, ponavadi v vrednosti od 2% do 10% vrednosti.

Javno sprašujem investitor
ja prenove slačilnic v telovad
nici (ne vem ali je to šola ali 
Občina), saj gre za javni de
nar, kaj je do sedaj storil, da iz
vajalec del izvede vse poprav
ke za očitno zelo slabo oprav
ljena dela. Pošiljam vam tudi 
nekaj slik katastrofalnega sta
nja "novih" slačilnic v OŠ 
Trebnje.

(Gradbinec)

Katastrofa!
Pričakujemo tudi odgovor 
investitorjev, kdo je bil 
nadzornik. Tudi ta je odgovoren 
za kvaliteto izvedbe del!

Proračun zopet zamuja, so tudi 
letos krivi “zavirači”?

Pisali smo že, daje župan Alojzij Kastelic sklical zadnjo sejo OS Trebnje 
kar med novoletnimi prazniki, čeprav za to ni bilo posebnega razloga. Že 
tedaj smo dejali, pa tudi mnenje nekaterih ostalih medijev je bilo enako, 
da bi se seja lahko sklicala pred ali po praznikih, saj bi bil to bolj primeren 
termin, še pesebej zato, ker na dnevnem redu ni bilo Proračuna 2012. Le ta 
bi bil nujen, da se predlaga in sprejme in to bi bil dovolj tehten razlog, da sc 
seja skliče tudi med prazniki, da bi lahko tako Občina, kakor tudi Javni za
vodi in Krajevne skupnosti normalno delovale.

Tako pa predloga proračuna še ni, nimamo podatka, da bi bil pripravljen oz 
posredovan svetniškim skupinam v pregled oz pripombe, smo pa že v drugi po
lovici januarja. In tako Občina, kot tudi Javni zavodi, kot tudi Krajevne skup
nosti, se financirajo začasno po dvanajstinah; tako so jim preprečene tudi 
nadaljnje investicije. Že prejšnjič smo zapisali, daje to tudi omejevanje raz
voja teh ustanov in posledično tudi našega kraja.

In ko lansko leto (pa tudi leta pred tem) ni bil pravočasno sprejet proračun, so 
župan Kastelic in takratna podžupana Pavlin in Povšič, za to krivili 13 svet
nikov, ki sojih ves čas klicali zavirači.

Dolenjski listje konec januarja 2011, ko je župan predlagal proračun 2011, 
svetniki pa so ga iz več razlogov zavrnili, zapisal: "...pogled na situacijo sta 
razložila Marjan Peter Pavlin in Jože Povšič. ki sta prepričana, da z zavlače
vanjem sprejemanja proračuna slabšajo svoj položaj. Župan Kastelicje bil nad 
odločitvijo svetnikov zgrožen, meni, da je bila to slaba poteza tako za Trebanj- 
cekotzaMirnčane. 'To pomeni, da se ustavljajo projekti...," je povedal župan.

Danes ima župan Kastelic zagotovljeno večino v OS Trebnje, pa kljub temu 
še ni pripravil, ne predlagal proračuna, jasno, da tako tudi sprejet še ni. In 
kdo je danes za to kriv, ko ni več "zaviračev"? Gospod župan, a to pomeni, da 
se ustavljajo projekti? (gst

_ _ _ _ _ Ambulanta Ivančna Gorica
C TERI NA (Ljubljanska cesta)

lir DDfiPn Telefon:
Ttoo.L/kVDrvV' 01/78-69-766,01/78-77-111

Delovni čas: vsak dan od 7. do 14. in od 17. do 18., sobote od 8. doli. ure

Vašim malim živalim nudimo:
- vsa preventivna cepljenja
- zdravljenja
- sterilizacije, kastracije
- preglede z UZ (pregled na brejost)
- operacije mehkih tkiv
- oskrba in toaleta ran
- čiščenje zobnega kamna
- diagnostične preiskave kot so 

biokemijska preiskava krvi, test na mačjo levkozo in mačji aids, test na 
mikrosporijo, test na parvovirozo...

- sredstva za odpravo zunanjih in notranjih zajedalcev

Prodaja hrane priznanih znamk:
Eukanuba, HilTs, Royal canine in lams

.. ____  Prodaja pripomočkov za nego živali:
Eukanuba •• HM ovratnice, povodci, oprsnice znamke Rogz;

ftOVzliTcKNIN IMI krtače, ležišča, blazine, torbe, šamponi,
igrače, priboljški...

Telefonske številke:
01/7877-111 - Ambulanta Ivančna Gorica 
041/626-935 - Gorazd Skubic dr.vet.med. 
031/692-046 - Aljoša Kolenc dr.vet.med. 
031/502-367 - Marija Felician dr.vet.med. 
031/852-436 - Mateja Skubic dr.vet.med. 
041/327-716 - Dežurna številka

KOVINARSTVO
PAVCjpS^'

/A\
Robert Pave s.p., Prešernova ul. 16,8210 Trebnje
07/30 44 887,041/577 451, e-pošta: pavc@siol.net, www.pavc.si
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Najboljši šahist v letu 2011 je postal 
Jakša, med mladinci pa Matej Brcar

S tradicionalnim novoletnim turnirjem Šahovskega kluba Trebnje, kije 
potekal v Šentrupertu, seje končal ciklus mesečnih turnirjev trebanjskega 
kluba za leto 2011. Skupno seje mesečnih turnirjev v lanskem letu udele
ževalo 35 igralcev v članski in 41 v mladinski konkurenci.

Zmagovalec novolet
nega turnirja je postal Mi
ha Furlan pred Marti
nom Kodričem in An
drejem Brcarjem. Skup
no pa je bil v lanskem letu 
najuspešnejši Cvetko 
Jakša s 135 točkami pred 
Andrejem Brcarjem s 
petimi točkami manj. Na
daljnji vrstni red: Matej 
Brcar (60 točk), Jože 
Šlajkovec (55), Franci 
Dolinšek in Janez Blas 
(53), Stane Horvat (47),...

Po koncu tekmovanja je pokale najboljšim podelil velemojster Bruno Par
ma, ki že več let s svojim obiskom obogati zaključni turnir trebanjskega kluba. 
Mimogrede, Parma je 30. decembra praznoval okrogli jubilej, 70 let, zato sta 
mu v imenu vseh šahistov spominsko darilo izročila najstarejši član trebanj
skega kluba 86-letni Vin
ko Tomažin in eden od 
ustanoviteljev kluba, Pe
ter Brcar.

V mladinskem ciklusu 
pa je bil skupno najus
pešnejši Matej Brcar s 
150 točkami pred Zalo 
Šturm s 115 točkami. Na
daljnji vrstni red: Teja 
Podlogar (110 točk), Ma
tic Smole (66), Boštjan 
Janežič (64), Anita Ko
privc in Staš Hysz (45), 
itd.

Najuspešnejši trije mladi šahisti trebanjskega kluba so nastopili tudi na dr
žavnem osnovnošolskem prvenstvu, kije bilo 7. januarja v Šentjurju. Naprve- 
nstvuje nastopilo 173 učencev. V konkurenci dečkovje Matej Brcar s 5,5 toč
kami osvojil 13 mesto, med dekleti pa je bila Zala Šturm s 4,5 točkami sedem
najsta in Teja Podlogar s tremi točkami devetindvajseta. tel

Vaščani Hudej so se poveselili ob 
pridobitvi javne razsvetljave

V tednu pred Božičem so vaščani Hudej dobili javno razsvetljavo, kar je 
za njih, kot so zapisali, velik napredek. V ta namen so v vasi organizirali 
skupno srečanje. Pri avtobusni postaji, njihovi lanski pridobitvi, so posta
vili smreko in jaslice, na koncu pa so se poveselili ob kuhanem vinu.

In čigava je bila ideja? »Ideja je bila kar od vseh vaščanov. Eni so poskrbeli 
za mah, drugi za vino in ostale dobrote ... Potem smo se zbrali pred postajo. 
Moški so postavili in okrasili smreko, ženske pa smo postavile jaslice«, je po

jasnila bralka in dodala, da bi bilo 
prav, da ljudje vedo, da se tudi v 
civilnem delu vasi (Hudeje, 
op.a.) nekaj dogaja...

Verjamemo! Z veseljem ob
javljamo novičko o vašem sreča
nju, saj boste s tem morda tudi os
tale naše soobčane spomnili, daje 
druženje zelo pomembno in da 
je Ic-tega žal čedalje manj. Hva
la, ker ste se oglasili in srečno no
vo leto, Hudeje! te)

P0GREBRE JR 
POKOPffUSKE 
ST0R3TVE

0KLESER
Rudimo vam vse storitve na enem mestu 

in se trudimo biti najboljši in najugodnejši.

BMešen d.o.o., K Roku 26, Rovo mesto; Tel.: 07/33 70 200 - non stop

Ivan Pakiž, s.p., Rodine 2, TREBNJE »041 773 511 •monting@siol.net

STREHE
FASADE
KONSTRUKCIJE

KROVSTVO 
KLEPARSTVO 
KLJUČAVNIČARSTVO 
DOBAVA in MONTAŽA
izolacijskih kritin in fasad za 
stanovanjske in industrijske 
objekte

d.o.o.

- IZDELAVA STROJNIH OMETOV, TLAKOV (estrihov) 
-VSE VRSTE FASAD
- ADAPTACIJA PO KONKURENČNIH CENAH

Omes d.o.o., Ledina 40,8290 Sevnica - 031/598 355
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Trimova kontejnerja pri šoli - 
slaba reklama za dobro podjetje!

Prejeli smo pismo bralca, čigar podatki so uredništvi znani, opozarja pa 
na kontejnerja pri OS Trebnje in plakate. Menimo, da gre za povsem kon
struktivno, predvsem pa dobronamerno kritiko, na katero naj bodo po
zorni v RK Trimo Trebnje oz. v samem podjetju Trimo d.d..

Pismo bralca...

/... /Zadeva, ki bode v oči, sta kontejnerja RK Trimo pri OŠ. Glede na to, da 
je Trimo podjetje, ki si ne zasluži slabe reklame, si jo verjetno nevede dela z rja
vimi obrobami na kontejnerjih. Ali ima kdo čas, da bi to saniral? Mogoče že sa
mo z barvo? In druga stvar ...Za določena obvestila (napoved tekem, plakat) 
obstajajo lični panoji oz. okvirji, ne pa steklo in stene na hodniku telovadnice. 
Prav tako bi bila lahko obvestila na stenah telovadniceplastificirana. To so le 
malenkosti, ki pomenijo veliko v očeh ljudi, obiskovalcev, staršev. Če bo zadeva 
na vaših straneh, bi vas prosil, da te malenkosti napišete v imenu staršev otrok, 
ki trenirajo rokomet na OŠ.

Hkrati se opravičujem, ker težim s stvarmi, ki niso tako pomembne, kot so re
cimo spremembe imen ulic. Mimogrede, je to sploh potrebno. Je zgodovina, ki 
se piše. Ne vem, če je v tem kaj slabega... /.../

Bralcu se seveda iskreno zahvaljujemo za njegov prispevek k lepšemu iz- 
gledu kraja. Je že tako, da se res zgodi, da gre človek tudi 100x mimo objekta, 
pa ne vidi napak, zato je še kako prav, daje bralec opozoril na tako imenovano 
»črno točko«. Tudi mi se namreč strinjamo, da si podjetje, kot je Trimo, zas
luži le najboljše ... Konec koncev vendar daje - neposredno ali pa posredno - 
kruh kar nekaj tisoč krajanom naše (pa tudi drugih) občine. Za lepšo podobo 
kontejnerjev, posledično pa boljšo reklamo, pa tudi ne bo potreben tako zelo 
velik vložek.

Kar pa se tiče preimenovanja ulice - smo brez komentarja! Se pa zahvalju
jemo za Vaše mnenje...

Učitelji še vedno boljši od učencev, 
a za nogomet v Trebnjem se ni bati

V petek, 23. 12. 2011, seje zgodil zdaj že tradicionalni dogodek na OŠ 
Trebnje. V nogometu smo se pomerili učenci in učitelji OŠ Trebnje. Zami
sel za to druženje je podal učitelj Uroš Primc.

Zdaj pa si že tretje leto zapored pred polnimi tribunami popestrimo dogaja
nje na naši osnovni šoli. Prvotni namen je predvsem druženje, je pa vsekakor 
prisotnega tudi nekaj športnega naboja. Tekma je ponavadi igrana zadnji šol
ski dan v koledarskem letu ali pa zadnji šolski dan. Igramo tri tretjine po 10 mi
nut. Do sedaj smo se pomerili trikrat in vedno smo bili boljši učitelji.

Letos so učenci prikazali zelo dobro igro, a vseeno jim je zmanjkalo nekaj 
Športne sreče. Tudi tokrat smo učitelji zmagali s 3:1. Letošnji strelci za učitelje 
šobili: 1:0 Sašo Kolar, 2:1 Rok Kocjan in 3:1 David Lipoglavšck. Za učence 
je zadel na 1:1 Urban Verbič. Glede na prikazano ugotavljamo, da se za nogo
met v Trebnjem ni bati. Slike s tekme si lahko ogledate na spletni strani OŠ 
Trebnje. ts. PHstavnik)

LS GRM NOVO MESTO
CENTER BIOTEHNIKE IN TURIZMA 
POVEZUJE MESTO IN PODEŽELJE

KMETIJSKA ŠOLA GRM IN 
BIOTEHNIŠKA GIMNAZIJA
Tel.: 07 3934 700 
www.ksgrm.net/ksgrm/

1

SREDNJA ŠOLA ZA 
GOSTINSTVO IN TURIZEM
Tel.: 07 3321 527 
www.ssgt-nm.si

• 2-letni program: pomočnik v biotehniki 
in oskrbi

• 3-letni programi: gospodar na podeželju, 
vrtnar, cvetličar, slaščičar, pek, mesar, 
mlekar

• 3+2 programi: kmetijsko podjetniški 
tehnik, hortikulturni tehnik

• 4-lctni programi: kmetij sko-podj etn iški 
tehnik, hortikulturni tehnik, 
naravovarstveni tehnik

• Biotehniška gimnazija

• 3-letni program: gastronomske in 
hotelske stori ve z nazivom gastronom 
hotelir/hotelirka

• 4-letni program: gastronomija in turizem 
s pridobljenim nazivom gastronomsko 
turistični tehnik

• 3+2 program: gastronomija s 
pridobljenim nazivom gastronomski 
tehnik/tehnica

VIŠJA STROKOVNA ŠOLA
Tel.: 07 39 34 734 
www.vs.grm-nm.si

DIJAŠKI IN 
ŠTUDENTSKI DOM
Tel.: 07/393 47 12 
www.ksgrm.net

• upravljanje podeželja in krajine
• gostinstvo in turizem
• naravovarstvo

popolna oskrba dijakov našega centra 
i možnosti popoldanskega jahanja, učenja 

igranja golfa
1 dodatno izpopolnjevanje za številne poklice

Poklici, kijih izobražujemo v okviru našega centra Grm Novo mesto, dajejo odgovore 
na vedno bolj aktualna vprašanja glede pridelave zdrave hrane, katero bomo v bodoče 
uživali, v kakšnem okolju bomo živeli in kako medsebojno povezati mesta in 
podeželje. Vse to pa prinaša tudi konkretna delovna mesta in zaposljivost naših 
dijakov in študentov.

Tudi slogan, ki je prepoznaven za naš center, »OD NJIVE DO MIZE«, dokazuje 
prepletenost biotehniških področij z gostinstvom in turizmom. Gostince lahko postane 
najboljši komercialist doma pridelane in predelane hrane. Na ta način se dejansko 
ustvarja celotna veriga poklicev in delovnih mest.

Mirnski nogometaši U12 
tudi v letu 2012 nadaljujejo z 
odličnimi predstavami

V soboto, 14.01.2012, seje v Ljubljani pod okriljem MNZ Ljubljana na
daljevala zimska liga U12. Tokrat so bili naši tekmeci Roltek Dob in Dom
žale Ihan.

V prvo tekmo proti ekipi Roltek Dob so naši »palčki« - pod taktirko trenerja 
Matjaža Ožka - proti precej večjim fantom Rolteka krenili precej zadržano.

zato so nasprotniki že v začetku, tudi z malo sreče, povedli za 1:0. Mimčani so 
šele v drugem polčasu začeli igrati v svojem slogu in kmalu tudi izenačili. Ato 
našim fabntom seveda ni bil dovolj. Mimčani so še naprej pritiskali in padel je 
tudi drugi gol mimske “zlate levice11 Sebastjana Urane, kar je bilo tudi dovolj 
za zmago. Roltek v nadaljevanju namreč ni imel več možnosti. Druga tekma j e 
bila odigrana proti Domžalam Ihan. V to tekmo so Mimčani krenili odločneje 
in preko Sebastjana Urane tudi povedli, kaj več pa nam ni uspelo storiti. Proti 
koncu tekme smo prejeli gol, kar j e bil tudi končni izid tekme. Naj omenimo, da 
je drugo tekmo vodil starš Stane Kurent, ker je imel prvi trener druge obvez
nosti, a je svojo nalogo odlično opravil, zato mu iskreno čestitamo. Bravo, Sta-
ne' IzaCaitng.nunl

19



Telovadnica - II. del...
DELEGACIJA OBČINE SI BO TAKOJ OGLE
DALA KATASTROFALNO STANJE GARDE
ROB IN PRIZIDKA PRI TELOVADNICI OŠ 
TREBNJE. RAVNATELJ UPRL PRST ODGO
VORNOSTI NA IZVAJALCA IN NADZORNI
KA. ZAKAJ OBČINA NE SANKCIONIRA OD
GOVORNIH?

pohvalna je tudi ažurnost direktorja OU,g. Pirca. Vse
kakor pa upamo, da se bodo te aktivnosti tudi dejansko 
zgodile v teh dneh, odgovorni za takšno stanje pa naj od
govarjajo. V Cajtngu bomo zadevo aktivno spremljali, 
saj so naši bralci pokazali, da jih navedena problematika 
zelo zanima.

Glede stanja v garderobah telovadnice pa smo za ko
mentar poprosili tudi ravnatelja OŠ Trebnje g. Kost- 
revca, ki nam je odgovoril sledeče:

Več kot očitno je naš bralec zadel črno in za ne
katere zelo bolečo točko, ko nam je posredoval slike 
o katastrofalnem stanju novo obnovljenih garde
rob v telovadnici OŠ Trebnje.

Članek o tem je bil prepričljivo najbolj bran in tudi 
najbolj komentiran članek našega portala, zato me
nimo, da naše občane zelo zanima, kaj in kako bo Ob
čina Trebnje, kot investitor adaptacije garderob in pri
zidka, reagirala in urejevala ter upamo, uredila zade
ve; od odgovornih pa terjala ne samo popravilo na
pak, temveč tudi povračilo škode, nastale na objek
tu, kakor tudi poslovno škodo.

Novi direktor trebanjske Občinske uprave Janez 
Pirc nam je na posredovano pismo našega bralca zelo 
prijazno in vzelo kratkem roku poslal sledeč odgovor:

Najprej vas lepo pozdravljam in se vam zahvaljuje 
za posredovanje spodnjega pisma. Obnova slačilnic in 
kopalnic v telovadnici OŠ Trebnje je bila izvedena 
pred dobrima 2 letoma. Župan in odgovorni se bodo že 
v prihodnjih dneh ogledali omenjene prostore in sta
nje v telovadnici OS Trebnje. Na objekt bomo napotili 
tudi nadzornika, ki je nadzira! izvajanje navedenega 
projekta. Hkrati pa bomo poizkusili unovčiti garan
cijo za slabo izvedena dela glede na strokovne ugoto
vitve. Glede na ugotovljene vzroke za takšno stanje bo
mo poskrbeli tudi za sanacijo. O oklepih vas bomo, ko 
bodo le-ti dorečeni tudi obvestili.

Direktorja OU smo naknadno poprosili, da nam 
sporoči, kdo je bil izvajalec gradnje in kdo je bil nad
zornik gradnje, ki bi moral varovati interese Občine 
in tako tudi našega, davkoplačevalskega denarja. Me
nimo pa, da so aktivnosti, kijih navaja direktor, prave,

V zvezi z javnim pozivom, ki ste nam ga poslali v ved
nost, vam posredujemo informacije o urejanju proble
matike obnove slačilnic in kopalnic v telovadnici pri OŠ 
Trebnje. Investitor prenove slačilnic v telovadnici pri OŠ 
Trebnje je Občina Trebnje, ki je ob zaključku investicije 
prenovljeni in dograjeni del telovadnice prenesla v up
ravljanje OŠ Trebnje. Šola je ob pregledu opozorila izva
jalca in nadzornika na zaznane pomanjkljivosti v dogra
jenem delu objekta in s tem seznanila investitorja. Inve
stitorje skupaj z izvajalcem del in nadzornim opravil po
pis pomanjkljivosti in opredelil postopke za odpravo teh 
pomanjkljivosti. Ti postopki so potekali v letu 2009 in 
2010, kar je opredeljeno tudi v zapisnikih oz. dokumen
taciji, ki jo hranimo. Ker do leta 2011 vse pomanjkljivosti 
niso bile odpravljene, smo investitorja ponovno zaprosili 
za ogled stanja in intervencijo. V marcu 2011 se je sku
pina za ogled ponovno sestala in ugotovila, da še vedno 
niso odpravljene vse pomanjkljivosti. Čeprav je bila in
vesticija še v formalnih časovnih okvirih uveljavljanja 
reklamacije, je OŠ Trebnje v vmesnem obdobju izpeljala 
nekaj ukrepov za izboljšanje stanja in za omogočitev nor
malne uporabe teh prostorov. V letošnjem letu pričaku
jemo ponovni ogled in dokončanje postopka odpravlja
nja pomanjkljivosti.

Ravnateljev odgovor torej meče izredno slabo luč na 
izvajalca gradnje in gradbenega nadzornika, posle
dično pa tudi na investitorja. Občino Trebnje. Kot je 
razbrati iz odgovora, je OŠ Trebnje pravočasno opozorila 
tako investitorja, Občino Trebnje, kakor tudi izvajalca 
(po naših podatkih podjetje PAM d.o.o. Novo mesto) in 
tudi nadzornika (po naših podatkih Gl Janez Zakrajšek iz 
Trebnjega), da so bile zaznane pomanjkljivosti oz na
pake pri gradnji, hkrati pa je bil sestavljen popis pomanj
kljivosti in dogovorjen rok za odpravo. Kot navaja rav-

Krožišče še kar stoji, 
krajani Obrtniške zbrali 
podpise!
TA TEDEN NAJ BI BILA ZNANA USODA KRO
ŽIŠČA IN VIADUKTA - PREBIVALCI OBRTNI
ŠKE ULICE OGORČENI ZBRALI PODPISE - 
KATERE CESTE SE BODO SANIRALE ŠE NI 
JASNO.

Prejšnji teden smo poslali na DARS nekaj vpra
šanj glede dokončanja krožišča in viadukta pri 
Mercatorju in navezave na Mirnsko dolino, katere 
nedokončanje že nekaj časa spravlja v obup števil
ne naše meščane, pa tudi Mirnčane, Šentruperča- 
ne, Mokronožanc....

Predvsem prebivalci Obrtniške ulice v Trebnjem so 
upravičeno ogorčeni, saj se je z zaprtjem enega voz
nega pasu na cesti proti Mimi, promet po Obrtniški 
zelo povečal (o tem smo že nekajkrat pisali). Prebi
valci Obrtniške ulice so zbrali podpise in zahtevajo, da 
se na tej cesti nemudoma postavijo "ležeči policaji", 
saj je promet tam zelo gost, hitrosti visoke, saj veste, 
nesreča pa nikoli ne počiva...

Strinjamo se s prebivalci Obrtniške, daje potrebno 
nekaj ukreniti, da ne bo zaradi povečane gostote pro
meta na tej ulici prišlo do nesreče, morda le naslov, na 
katerega so se obrnili, ni pravi. Menimo, da bi investi
cijo za postavitev "ležečih policajev", namesto KS 
Trebnje, ki naj bi jo financirala, moral financirati iz
vajalec del, ki zamuja z dokončanjem krožišča. Ker 
pa je, zaradi znanih razlogov, to nemogoče, pa bi ob
jektivno odgovornost in s tem financiranje te investi
cije lahko prevzel kar DARS. Prepričani smo, da to nc 
bi bil velik zalogaj za DARS, prebivalci Obrtniške pa 
bi dobili vsaj začasno zadoščenje, proračun KS Treb
nje, posledično pa Občine Trebnje, pa ne bi bil zaradi 
tega dodatno obremenjen.

Sprašujemo pa se, ali sc sploh zna kdo od treba
njskih veljakov pogajati na to temo in od države (ali 
DARS-a) iztisniti nekaj fičnikov zaradi, kot smo že 
navedli, objektivne odgovornosti, da navezava na 
Mirnsko dolino še ni dokončana.

Zelo zanimiv je odgovor z DARS-a, da se sporazu
mi v zvezi s sanacijo naših uničenih cest še vedno v fa
zi potrjevanja, že velikokrat pa smo slišali s strani na
ših Občinarjev, da pa so sanacije poškodovanih cest

dogovorjene. Pa ne bomo nikogar od vodstva Občine 
posebej omenjali. Pa bi ga lahko...

V nadaljevanju navajamo naša vprašanja in odgo
vore g. Marjana Kolerja, ki na DARS-u skrbi za od
nose z javnostmi.

Kdaj sc bodo začela izvajati prva dela v zvezi z 
dokončanjem avtoceste pri Trebnjem - gre za do
končanje krožišča pri Mercator centru, navezava 
na nekdanjo HI in ureditev vseh cest, ki so se po
škodovale ob izgradnji avtoceste? Postopek izbora 
izvajalca za dokončanje del na cestni navezavi Mirn- 
ske doline še ni zaključen. Čakamo na pravnomočnost 
odločitve o oddaji del. Če ne bo pritožb, bo odločitev o 
izbranem izvajalcu znana prihodnji teden. Sledi pod
pis pogodbe in uvedba izvajalca v delo; dela v zvezi z

omenjeno navezavo bodo v tem primeru zaključena do 
sredine tega leta. Glede sanacije cest, poškodovanih 
med graditvijo avtoceste, pa pojasnjujemo, da so spo
razumi v zvezi s sanacijo teh cest (DARSd.d./Direkcija 
RS za ceste/Občina Trebnje) še vedno v fazi potrjeva
nja.

Imate morda seznam teh cest, katere boste sani
rali oz. seznam ostalih poškodb (tudi objektov), ka
tere bo potrebno sanirati? Da.

Zakaj vse skupaj še vedno stoji? Kakor omenje
no, postopek izbire izvajalca omenjenih de! še ni prav
nomočno zaključen, ravno tako niso še sklenjeni spo
razumi glede sanacije cest, poškodovanih med gra
ditvijo avtoceste.

Še vedno drži, da bodo vsa dela dokončana v prvi 
polovici letošnjega leta? Načrtovano je, da bodo v 
primeru uspešno izvedenega postopka, dela na pro
jektu navezave Mirnske doline na avtocesto zaključe
na do sredine letošnjega leta. (gg)

lil tj
Cajtng.com

natelj, se od leta 2009 do marca 2011 pomanjklji
vosti niso odpravile, kar je, nič manj in nič več ka
kor KATASTROFA, zato j e marca 2011 ponovno 
zahteval ogled stanja.

Danes je januar 2012 in pomanjkljivosti še ved
no niso odpravljene, kolje razumeti zgornje pisa
nje, so reklamacijski roki potekli, objekt nezadr
žno propada, zapravljen je bil naš denar, odgovor
nih pa ni in ni. In to pri relativno majhnem grad
benem posegu. A lahko potemtakem pričakujemo, 
da se bodo (morebitne) napake pri izgradnji vrtca 
odpravljale 10 let? Kdo naj bi bil za takšno stanje 
odgovoren? Občina Trebnje lahko odgovornost 
terja od gradbenega nadzornika, gradbeni nadzor
nik pa od izvajalca.

Odvetnica Carmen Dobnik zapiše: "Obveznost 
nadzornika je, da s splošnim nadzorom nad izva
jalcem in neposrednim nadzorom nad izvajanjem 
del zagotovi, da gradnja poteka v skladu s projek
tom, specifikacijami, v pravilnem zaporedju in v sk
ladu z navodili za izvedbo del, kijih vsebuje projekt 
ali jih odredi sam. Med investitorjem in nadzorni
kom je ponavadi sklenjena pogodba, s katero se 
slednji zaveže, da bo za investitorja opravljal stro
kovno delo nadzornika gradnje. Upravičenec za 
povrnitev škode, nastale kot posledica dela nad
zornika, je tako investitor, ki nenazadnje tudi plača 
nadzornika za opravljeno delo.

Nadzorni inženir se v trenutku, ko začne izvrše
vati delo nadzornika, za katero se je dogovoril z 
investitorjem, znajde v položaju, ko je podvržen od
škodninski odgovornosti za svoje delo. Temeljne 
določbe v zvezi z nadzorstvom gradnje so urejene v 
85. do 88. členu Zakona o graditvi objektov (Ur. I. 
RS, št. H0/02 s spremembami; v nadaljevanju 
ZGO-1). V skladu z 88. členom odgovorni nadzor
nik nadzoruje, ali se v projekt za izvedbo sproti 
vnašajo vse tiste spremembe in dopolnitve, ki nas
tajajo med gradnjo, in ali se s takšnimi spremem
bami strinjata investitor in projektant, če odgo
vorni nadzornik med gradnjo ugotovi neskladje s 
projektom za izvedbo in gradbenimi predpisi, ah 
pa, da kakovost vgrajenih gradbenih in drugih 
proizvodov, inštalacij, tehnoloških naprav in 
opreme ter uporabljenih postopkov ni dokazana z 
ustreznimi dokumenti, mora o tem takoj obvestiti 
gradbenega inšpektorja in investitorja, ugotovitve 
in predloge, kako stanje popraviti, pa tudi brez od
lašanja vpisati v gradbeni dnevnik. Če odgovorni 
nadzornik ugotovi, da izvajalec krši dogovorjene 
roke izgradnje, mora o tem obvestiti investitorja ter 
ugotovitve in predloge, kako nastalo stanje izbolj
šati, brez odlašanja vpisati v gradbeni dnevnik. 
Odgovorni nadzornik mora svoje ugotovitve iz 
prejšnjih odstavkov tega člena vpisovati v gradbe
ni dnevnik. S podpisom gradbenega dnevnika od
govorni nadzornik potrjuje, da so podatki oziroma 
vpisi, vneseni v gradbeni dnevnik, resnični."

Očitno je, daje eden ključnih problemov adap
tacije telovadnice v slabi hidroizolaciji. V (sodni) 
praksi je večkrat ugotovljeno, "da je izvedba hidro
izolacije kritična faza vsake gradnje, saj po dokon
čanju objekta navzven ni vidna in je pri tehničnem 
pregledu niti ni mogoče preverjati. Preveri se lahko 
le projekt in gradbeni dnevnik, zato je prisotnost 
nadzora še toliko bolj pomembna."

Predvidevamo, da je bil tehnični pregled ob
jekta opravljen in izdano uporabno dovoljenje,
zato tudi predvidevamo, da je nadzornik potrdil 
kvaliteto dokončanja gradbenih del na objektu. Kot 
navaja ravnatelj, so bile nato že večkrat v času 
reklamacijske dobe oglcdanc in zapisane vse po
manjkljivosti, ki pa niti do danes, več kot dve leti 
po dokončanju del, niso bile odpravljene.

ska dejstva po zakonu.

Z zapisanim nc želimo prejudicirati nikogaršnje 
odgovornosti, zapisujemo le pravna in obligacij

Eden od znanih slovenskih politikov je v zad
njem času večkrat izjavil: "Te pogodbe imajo pod
pise...!". In tudi te pogodbe in dokumenti o prenovi 
slačilnic imajo podpise in zato tudi odgovorne 
osebe, ki so sprejele obveznost in odgovornost in 
za to dobile plačilo. Kdor je storil napako, pa naj 
odgovarja.

Ker želimo izvedeti vse plati te zgodbe, ki več 
kot očitno postaja izredno zanimiva, bomo poslali 
vprašanja glede te problematike tudi nadzorniku 
gradnje in izvajalcu gradnje. Ravnatelj je uprl 
prst nanju, kako pa ona dva odgovarjata, pa bomo 
poročali v dneh, ki sledijo. (gs)
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“Župan ni grozil s policijo, le opozoril bi naj Matka, 
da ne dela gospodarno”, pravi Tone Vidmar

Zgodba iz prejšnje številke, kjer smo navedli, 
da bi naj župan Kastelic predsedniku KS Dole
nja Nemška vas (KS DNV) Darku Matku zaradi 
odprodaje posipalca soli grozil s policijo, očitno 
dobiva nadaljevanje. A zanj ni poskrbel župan z 
demantijem (iz česar lahko sklepamo, da so be
sede Matka, da mu je župan grozil, resnične), 
pač pa krajan Tone Vidmar iz Cešnjevka.

»Ni vse tako, kotje bilo zapisano, zato bi rad po
jasnil nekatere stvari«, je začel Vidmar, nato pa na
daljeval: »Dobro poznam zgodbo okoli posipalca 
soli. Posipalec soli je kupila KS DNV v prvem letu 
mandata prejšnjega predsednika KS Marjana Ma

toha, to je bilo 
torej pred 5 le
ti. Alojz Ro
gelj gaje tak
rat dobil v 
brezplačno 
uporabo, s 
tem, da ga je 
moral upo
rabljati za po
trebe KS, upo
rabljal pa ga 
je tudi za pri
vatne namene. 
Pa bi človek to 
še spregledal, 

če bi potem izstavil manjši račun za KS (ker posi
palec soli ni njegov, temveč last KS), a je izstavil 
popolnoma istega, kot Urbič in Gole, ki sta delala s 
svojo, lastno opremo. Vse to vem zato, ker sem eno 
leto delal pri njemu«,je povedal Vidmar, nato pa se 
obregnil tudi v odprodajo spornega posipalca. »Že 
pred sejo so bili vsi dogovorjeni, da bodo glasovali 
za prodajo, zato se ni dalo nič več storiti. Edini, ki 
razmišlja s svojo glavo, Milan Dragan, je glasoval 
proti, ampak sam proti sedmim ni mogel nič spre
meniti. Sporno pri vsem tem pa je tudi to, da je bil 
posipalec soli prodan za nekaj čez 1.000E, njegova 
tržna cena pa je sigurno 2.5006, če ne celo 3.0006.

Zaradi enega S let starega posipalca 
soli je v Dolenji Nemški vasi nastala 
prava pravcata afera, saj bi naj, kot 
smo neuradno izvedeli, Matka oz. KS 
DNV zaradi le- tega obiskala celo 
protikorupcijska komisija.

Evo, jaz osebno bi dal zanj 3.0006«, še pove Vid
mar, ki še pojasni, daje bila cena novega posipalca 
okoli 5.000€.

Zanimivo je, da Vidmar teh 3.000£ ni ponudil 
takrat, ko je to bilo potrebno, torej ko seje KS DNV 
odločila za odprodajo posipalca, pač pa sedaj, ko 
je zadeva že zaključena, zato lahko morda tudi pod
vomimo v resnost te ponudbe. Tudi predsednik KS 
DNV Darko Matko pravi, da če bi kdo za posipalec 
ponudil več kot Rogelj, bi mu KS zagotovo posi
palec prodala. Tako pa je bil Rogelj najugodnejši 
ponudnik, računovodska, torej amortizirana cena 
posipalca, bi pa naj bila nekaj čez 800€.

Vidmar je nato nadaljeval svojo obrazložitev v 
smislu županovega odvetnika. »Tisto, kar ste za
pisali, da je župan klical Matkota in mu grozil s po
licijo, ne drži. Župan ga je res klical, a mu ni grozil, 
temveč ga je te opozoril da naj ravna bolj gospo
darno«, je še vedel povedati Tone Vidmar, ki je 
med razlaganjem njegove resnice večkrat opomnil, 
da nima proti nikomur nič, prišel nam je le razlo
žit situacijo izključno kot krajan KS DNV - in ne v 
imenu koga drugega ali skupine kakšne ljudi. Do
daja tudi, da tako kot on, misli še veliko vaščanov.

Kakor vemo, naj bi Kastelic gro
zil s policijo Matkotu po telefonu - 
torej sta bila "na liniji" le ona dva.
Potem takem lahko le ona dva z 
gotovostjo trdita, kaj seje zgodilo 
in kdo je komu kaj rekel. Matkoto- 
vo zgodbo smo objavili, župan 
nam svoje ni sporočil. Kakorkoli 
vzamemo, je Vidmarjeva zgodba, 
zgodba iz druge roke, saj pri po
govoru ni bil prisoten. In če pravi, 
da ni res, kar je povedal Matko lah
ko predvidevamo, da mu je vsebi
no telefonskega razgovora razkril 
župan Kastelic ali pa nekdo tret
ji, kateremu jo je zaupal Kastelic.
Lahko je objektivna, lahko tudi ne,

Darko Matko: “Vidmar 
(na sliki) me je klical in 
povedal, da sploh ne ve 

za kaj gre, zato me njegove 
besede presenečajo... “

težko je soditi.

Ker župan Alojzij 
Kastelic za Cajtng že 
dlje časa ne daje odgo
vorov, smo še enta-at 
preverili pri Darku 
Matku - kaj je resnica 
glede groženj. »Moj od
govor je isti, kot sem ga 
Že povedal - župan mi 
je grozil s policijo!«

In kako Matko odgo
varja na očitek Vid
marja, da ga niso iz
volili za-to, da jih bo 
goljufal in jim lagal?

»Jaz vem, da sem nare
dil vse tako, kot je potrebno, zato se ne bojim prav 
nobene policije, niti revizije in še manj tistih, ki me 
želijo očrniti. To so nizki udarci in grobe besede, o 
katerih še ne želim govoriti, saj se zna zadeva kon
čati tudi kje drugje«, je za Cajtng odločno povedal 
Matko.

V prihodnjih dneh bomo poskušali dobiti tudi iz
jave ostalih vpletenih, čeprav je Vidmar ob koncu 
še izjavil, da umazanega perila ne želijo prati v jav
nosti... (gsj

Popravek / Obrazložitev...
V prejšnji številki smo v članku »Družina iz Trebnjega po

darila Vrtcu Šentrupert knjige, dvd-je, videokasete ...« objavili 
članek strokovnih delavk Vrtca Šentrupert, ob tem pa objavili 
sliki otrok in tudi podarjenih artiklov. Pod slednjo sliko je bil za
pisan zapis, čigar avtorice niso strokovne delavke Vrtca Šent
rupert, temveč sooblikovalec članka.

Le-ta seje pod sliko vprašal - če je zamera staršev do rav
nateljice Vrtca Trebnje (po tem, ko je - po mnenju staršev po 
nepotrebnem - uvedla nov sistem dela) še vedno premočna, s 
tem pa je mislil na 7. septembra 2010 na Cajtng.com objavljeno 
Odprto pismo ravnateljici, v katerem se zaslabljeni starši od
ločno ne strinjajo s spremenjenim umikom bivanja otrok v vrt
cu, kateregaje uvedla. Članek je seveda na voljo na Cajtng.com.

Kje pri nas kupiti bio 
domače sadje in zelenjavo?

Na Cajtng se je obrnil še en bralec, ki želi, da mu po
magamo. Kot pravi, seje pred kratkim v naše kraje pre
selil iz ljubljanskega, zanima pa ga, kje je možno dobiti 
(beri: kupiti) domače, doma pridelano sadje in zelenjavo.

" V Ljubljani je prodajaln z bio hrano kaj nekaj, sicer pa je 
tudi na tržnici kar dobra izbira, pa tudi cene so sprejemljive. Zanima me, kje je možno do
mače (domapridelano) bio sadje in zelenjavo kupiti v teh krajih?", piše bralec. Da ne bi 
komu izmed ponudnikov delali krivice in ga nehote izpustili (je pa res, da tudi ne poznamo 
veliko ponudnikov), vabimo vse, ki ponujate domače sadje in zelenjavo, da se nam javite. 
Na e-pošto info@caitng.com nam sporočite - kaj ponujate in po kakšni ceni.

POZOR: Ne pozabite pripisati svojih podatkov (priimek, točen naslov in telefon)! (gst

Uredništvo

Društvo invalidov Trebnje 
ustanavlja Aktiv delovnih 
invalidov, vabljeni!

Zveza delovnih invalidov Slovenije in Društvo invalidov 
Trebnje obvešča delovne in brezposelne invalide, da bomo 
ustanovili Aktiv delovnih invalidov v začetku leta 2012.

Pobude in pristopne izjave v članstvo aktiva sprejemamo na se
dežu Dl Trebnje, Goliev trg 5 in sicer vsako sredo od 09.00 do 11.00 
ure (v času uradnih ur), v mesecu januarju in februarju pa tudi od 
14.00 do 17.00 ure. Informacije o Aktivu delovnih invalidov dobite 
v času uradnih ur na 07 3045 613 ali na adi.trebnie@gmail.com

ELEKTROKLEMEN
Trgovina z elektromaterialom
Elektroklemen d.o.o., Goliev trg 12 (pri hotelu Opara)

1:082054580 I 6:041427417 I 6:041 389 571
ELEKTROMATERIAL
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OTVORITVENI POPUSTI 10% IN VEC!

KAJ JE AKTIV?

Aktiv je običajna organizacijska oblika, ki deluje v podjetju, dru
štvu invalidov in združuje delovne invalide. V aktiv vstopajo posa
mezniki prostovoljno z željo po uveljavitvi osebnih ali skupnih in
teresov na področju zaposlovanja invalidov.

DEJAVNOSTI AKTIVA

* poročanje o problematiki zaposlenih in brezposelnih invali
dov;

* uresničevanje pravice do pridobitve potrebnih informacij (tudi 
usmetjanje delodajalcev, sindikatov);

* možnosti različnih pomoči posameznikom (pravna pomoč, 
osebno posredovanje, javna razgrnitev problema...).

* razvoj novih oblik aktiviranja brezposelnih delovnih invali
dov;

* zagotavljanje novih neformalnih oblik izobraževanja in uspo
sabljanja v sodelovanju s partnerskimi institucijami na lokalni ravni 
in v lokalni skupnosti;

* usposobitev invalidov pri uporabi komunikacijske in informa
cijske tehnologije;

CILJI AKTIVA

* enake možnosti za invalide na delovnem mestu
* povečati zaposlitvene možnosti invalidov
* vzpodbuditi varno, zdravo in dostopno delovno mesto

tDruštvo invalidov Trebniet
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Most pri kinodvorani končno 
obnovljen! Bravo, g. Prpar!

Še pred manj kot dvema mesecema (24.11.2011) so nam z DRSC-ja 
sporočili, da dilatacij letos pri mostu pri kinodvorani Trebanjci ne bo
mo dobili (ker izvajalec prevzetih del ni izvedel v pogodbenem roku, 
zato je pogodba propadla, itd, itd - celo zgodbo si lahko preberete na 
Cajtng.com), čez malo več kot pol meseca pa so začeli z obnovo dilata
cij. Lc-te so tako dandanes nove, vožnja preko mostu pa - naposled le 
ne predstavlja več nobene ovire.

Morda izgleda, da 
pri DRSC-ju ne vedo 
»danes«, kaj bodo po
čeli »jutri« (glede na 
izjave), a dopustimo 
tudi možnost, daje bil 
pritisk Trebanjcev le 
prevelik. Pa tu ne 
mislimo na Cajtng, 
temveč na podžupana 
Silvestra Prparja, ki 
se je pred kratkim 
oglasil in povedal, da 
se tudi sam že nekaj 
mesecev na vse pre-

tege trudi, da bi vendarle dobili nove dilatacije (mimogrede, mi smo na 
problem prvič opozorili 4.11.2010, Cajtng.com)

Kar ni uspelo nam (morda pa tudi), je torej - kot kaže - uspelo podžupa
nu Prparju, za kar si nedvomno zasluži čestitko. Ko smo Prparja poklicali 
in ga povprašali, če bi lahko za Cajtng odgovoril na nekaj vprašanj, seje v 
odgovoru pošalil - da seveda bo, če le ne bodo pretežka vprašanja. Glede 
na to, da njegovih odgovorov (vprašanja smo poslali 14.12.2011 in nato še

Z vprašanji, ki smo Uh zastavili 
podžupanu Prparju. hi lahko 
nastal prav leo intervju ...
Kdaj ste začeli z aktivnostmi v 
zvezi z mostom? S kom ste se 
pogovarjali in kaj konkretno ste 
zahtevali?
Zakaj se zadeva ni izvedla maja in 
zakaj ne potem septembra, kot je 
bilo obljubljeno?
Morda veste - kako to, da je sedaj 
vendarle stekla realizacija, če so 
nam odgovorili, da bo potreben 
nov postopek oddaje javnega 
naročila, dela pa šele marca ali 
aprila?

Koliko je vse skupaj stalo ? Koliko 
od tega bo plačala Občina? Kdo 
so morebitni drugi investitorji?
Ali ste razmišljali v to smer, da bi 
most poširili za dva metra oz. 
zakaj se niste za to odločili? 
Prevelika investicija?? Koliko bi 
stalo?
S katerimi projekti (problemi) 
konkretno ste se še ukvarjali, 
odkar ste podžupan? Kateri 
projekti (za katere ste odgovorni 
vi) so še v načrtu v letu 2012 in 
kdaj (terminsko) bi naj bili 
načeloma izpeljani?

enkrat 10.01.2012) v zvezi z obnovo mosta nismo dobili, sklepamo, da so 
bila vprašanja kljub temu pretežka. Ali pa sije premislil?? Kdo bi vedel...

Do zaključka redakcije torej nismo dobili želenih podatkov, s katerimi 
smo vam želeli postreči. Pa se zaradi tega tudi ne bo svet podrl, konec kon
cev je najbolj pomembno to, da so dilatacije obnovljene. Mimogrede, 
ob tej priložnosti se zahvaljujemo g. Rudiju Papežu iz CGP Trebnje, kije 
dovolil, da smo lahko slikali most oz. delana njem. (gs)

DEMIDA
ARHITEKTURA

Demida arhitektura d.o.o. je 
družba, ki se ukvarja s 
projektiranjem objektov visoke 
gradnje in prostorskim 
načrtovanjem.

Izdelujemo:
- projekte za stanovanjske, 
nestanovanjske, poslovne in 
gospodarske objekte:

D idejne zasnove,
D projekti za pridobivanje 

gradbenega dovoljenja,
0 projekti za izvedbo,
□ projekti izvedbenih del.

- prostorske načrte:
□ občinski podrobni prostorski 

načrti,
□ strokovno gradivo za pripravo 

občinskih podrobnih načrtov.

Log 50, 8294 BOŠTANJ 
tel: 07 81 84 059 
http://demida.si

Novo v Trebnjem - zasebno varstvo otrok
Trebanjka Maja Klemenčič je na Slakovi ulici v Trebnjem odprla zasebni vr

tec, ki se imenuje Pri Čebelici Maji. Gre za prvi zasebni vrtec v Trebnjem, ki je od
prt tudi uradno, saj je javna skrivnost, da se otroci na črno pazijo pri kar nekaj 
varuškah. Maja ima ogromno izkušenj z otroci vseh starostnih skupin, saj je po 
izobrazbi profesorica razrednega pouka in v postopku pridobivanja statusa va
ruhinje otrok. Vso svojo energijo pa je odločno usmerila najmlajšim, to je otro
kom od 10 mesecev do 3 let.

Ko smo Majo povprašali, zakaj seje odločila za tako velik 
korak, sploh zato, ker so se pred kratkim odprla vrata novega 
vrtca, namje dejala takole: »Zavedam se, da želijo starši vse 
najboljše za svojega otroka. Sploh zaradi prve ločitvene sti
ske, ponujam predhodno navajanje otroka in staršev na no
vo okolje in seveda name. Zavedam se tudi, da je vse več ot
rok, ki potrebujejo posebno pozornost, bodisi za-radi alergij, 
kožnih sprememb ali pa zgolj pozornost pri uveljavljanju sa
mega sebe. Program sem zasnovala tako, da se vsakemu ot
roku posebej prilagodim in gajem-ljem kot idividualista.«

Vsi starši vemo, daje kvalitetno zasebno varstvo pereč problem, s katerim se mnogi 
srečujejo. Nemalokrat zaradi neprimernih prostorskih, klimatskih, negovalnih ali pa 
čustvenih pogojev, otroka porinemo neznancem in jim skušamo zaupati. Poleg tega 
pa je primerjava varstev na podlagi cene na prvi pogled nemogoča, saj različna varstva 
v ceno vključujejo različno vrsto ponudbe. Nekateri nudijo le varovanje, brez plenic, 
sredstev za nego ali hrane ipd., zato preden začnete primerjati varstva med seboj, se 
pozanimajte tudi, kaj posamezno varstvo dejansko ponuja.

Varstvo otrok Pri Čebelici Maji paje urejeno z vsemi zakonodajnimi normativi in 
standardi, in deluje na principu različnih pedagoških pristopov. Cilj varstva otrok Pri 
Čebelici Maji je predvsem ustvarjati prijetno, toplo, mimo in sproščeno okolje, v kate
rem se bo otrok počutil varno ter tako lahko brezskrbno razvijal svoje potenciale, (sz)

-v

Več o zasebnem vrtcu 
si lahko ogledate na 

wH’}v.pricebelicimaji. si

Veterinarska postaja Trebnje d.0.o.

TELEFON
- Ambulanta Mokronog: od 7. do 8. ure: 07 3499 014
- tajništvo: 07 34 82 120 (od 7. do 15. ure)
- ambulanta, lekarna: 07 34 82 122 (v obratovalnem času)
- Tina Kovač, dr. vet. med.: 031380 257 (amb., lekarna)
- Elisangela Martins, dr. vet. med.: 041 638 103 (amb., lekarna)

MOBITEL
- Dionizij Valjavec, dr. vet. med.: 041 606 903
- Blaž Jene, dr. vet. med.: 041 627 728
- Damjan Mišmaš, dr. vet. med.: 041 310 307
- Mihael Kališek, vet. teh.: 041 619 574
- Žan Zorman, vet. teh.: 031363 246

OBRATOVALNI ČAS LEKARNE IN AMBULANTE:
od ponedeljka do petka od 7. do 19. ure, ob sobotah od 8. do 12. ure

24-umi telefon: 0713482-120

NAŠE STORITVE:
■ Ambulanta za male živali:

- preventivna cepljenja proti kužnim boleznim in 
odpravljanje notranjih zajedavcev

- pregledi in ambulantno zdravljenje psov, mačk in 
drugih malih živali
- kastracija in sterilizacije psov
- kastracije in sterilizacije mačk
- svetovanje o prehrani hišnih ljubljencev

■ Diagnostika:
- klinična
- rentgenska
- citološka
- laboratorijska

■ Lekarna
■ Trgovina s hrano: Eukanuba, Mills, Royal Canin
■ Identifikacija in registracija živali (SIR)
■ Veterinarske storitve na terenu
■ Reprodukcija domačih živali
■ Pregled kobil na brejost z ultrazvokom na domu
■ Izvajanje DDD: Dezinfekcija, deratizacija, dezinsekcija
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RENAULT
MEGANE
GENERATION

PODARIMO 
VAM KOVINSKO 

BARVO

□ ABS
□ 6 VARNOSTNIH BLAZIN
□ POTOVALNI RAČUNALNIK
□ REGULATOR IN OMEJEVALNIH HITROSTI
□ KLIMATSKA NAPRAVA
□ RADIO CD MP3 Z UPRAVLJALNIKOM OB VOLANU

100.000 km 35

RENAULT
OUMimiADE

AVTO CENTER VOVK!

PORABA PRI MEŠANEM CIKLU 4,4 - 6,8 l/lOOkm. 
EMISIJE C02 115-157g/km.

Renault meoroča e/f

PORABA PRI MEŠANEM CIKLU 3,4 - 6,7 l/100km. 
EMISIJE C02 90-155g/km.

Renault priporoča eif'•

Avto Center Vovk-
Podjetniška ulica 7, Trebnje • 07/3481 722*07/3481 724• www.avto-vovk.si RENAULT

^ AVTO CENTER '^j/

VOVK"
TREBNJE

Tel.: PRODAJA: 07/3481 724 
SERVIS: 07/3481 720

AVTO CENTER VOVK na področju servisnih storitev:
□ Nadomestni deli MOTRIO EN za vse znamke vozil 
a Kakovostni originalni nadomestni deli RENAULT _V._

SERVISNI PREGLED RENAULT
TVVINGO (< 05) 1,2 8V 80 EUR*
CUOII (< 07) 1,2 16V 80 EUR*
MEGANE II (< 05) 1,6 16V 85 EUR*
CUO III (< 05) 1,5 del 85 EUR*
LAGUNA II (< 08) 1,9 del 90 EUR*

■ C« «l*a4a: Br c*. 1MM0 d UMOfuL po M
tnolv kartati. pntfMl 33 kaMnUtočk. nonntflv tfsla

v* • Fidal*fD l*tfce uirtriort Avto 0«*e VOVK 4Aa
(■MlAJiirDoročo eif^

MENJAVA JERMENOV RENAULT
□ Servisne storitve
□ Vulkanizerske storitve
□ Avtooptlka - optična nastavitev podvozja
□ Avtomatska avtopralnica
a Kleparske storitve za vse znamke vozil
□ Ličarske storitve za vse znamke vozil z lastno mešalnlco barv

TVVINGO (< 05) 
CUO II (< 07) 
MEGANE II (< 05) 
CUO III (< 05) 
LAGUNA II {< 08)

1,2 8V (s klimo) 
1,216V (s klimo) 
1,616V (s klimo) 
1,5 dci (s klimo)
1,9 dci (s klimo)

261 EUR* 
305 EUR* 
378 EUR* 
353 EUR* 
341 EUR*

Cenilno mesto za zavarovalnice Q triglav D TIJ-IA in
Celoten postoprek poškodovanega vozila lahko opravite pri nas. 
Vse na enem mestu. Poskrbeli bomo za popravilo vašega 
vozila In vam izdali certifikat o karoserijskem popravilu. A

Kupci Avto Centra Vovk lahko pridete 
do dodatnih ugodnosti. Za vas smo 
pripravili KARTICO UGODNOSTI
Ste jo že pridobili?

* Cena vsebuje: grt. zobatega jermena, grt klinastega jermena, jermen alternatroja, vodna črpalka, 
tesnilo vodne črpalke, koncentrat hladilne tekočine, hladilna tekočina, potroSnl material normativ 
dela ob servisnem pregledu Popust velja s pridobljeno kartico ugodnosti Avto Centra VOVK d.o.o.

VOZILA IZ ZALOGE 
EXTRA UGODNO

Avto Center Vovk-
Podjetniška ulica 7, Trebnje • 07/3481 722* 07/3481 724 • www.avto-vovk.si
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Bavex d.o.o., Trubarjeva 12, Trebnje

=< Tel.: 07/30 45 640
bavexj Delovni čas: 8h - 12h in 14h - 17h, sob.: 9h - 12h Pridobivanje nepovratnih 

sredstev iz skladov 
evropske unije
nepovratna sredstva za 
mikropodjetja (60-70% subvencija)
bančni kredit s subvencijo 
obrestne mere Euribor + 0,8% 
nepovratna sredstva za investicije 
(40% do 70% subvencija) 
nepovratna sredstva za dopolnilne 
dejavnosti na kmetiji 
nepovratna sredstva za predelavo 
kmetijskih in živilskih proizvodov

• nepovratna sredstva za žage 
na kmetijah

• nova tehnologija
• R&R projekti
• alternativni viri energije
• turistični projekti
• podeželje
• izobraževanje
• izgradnja sončnih elektrarn
• nakup in gradnja proizvodnih objektov
• irwidualnj^emi ogrevanja

3^™ mag. Igor Vajda
univ. dipl. ekon., direktor podjetja

ESPERO d.o.o., Komenskega 36, LJUBLJANA • T: 01/54 00 004 
G: 051 374 759 • E: igor.vajda@espero.si • www.espero.si

2@/emanV

MASAŽNI STUDIO 
LE MANUAL 

Žiga Žganjar s.p. 
Gubčeva cesta 9a, TREBNJE 

031-752-269 
info@lemanual.si, 
www.lemanual.si

ročne tehnike masaž 
masaža za nosečnice 
ročna limfna drenaža

DARILNI BON je lahko lepo darilo

ZA NAMI 
JE ŽE PREKO 

10.000 
TRETMAJEV

NOVA
LOKACIJA
Gubčeva cesta 9a, 

nad slaščičarno Julija

BE GENERALI
GENERALI

GROUP

Zavarovalnica
Stari trg 5b, TREBNJE

Spoštovane stranke, 
našo pisarno v Trebnjem smo morali 
zaradi nepridobitve uporabnega 
dovoljenja do nadaljnega žal zapreti.

Dokler ne najdemo novih primernih 
prostorov, bomo delovali s terena 
(pridemo na dom), lahko pa nas tudi 
pokličete na 031/300-499!

Zahvaljujemo se Vam za razumevanje!

S spoštovanjem,

Vaša Generali Zavarovalnica


